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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 29.04.2013 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Magaon Jane care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.96/2013 adoptată prin votul 
deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este 
de 2 luni. 

 
Dl. Magaon Jane:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 19 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Farcaş Ladislau, Takacs Aranka, Noghiţă Luminiţa. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar Arion Viorel şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, dna deputat Carmen Hărău, reprezentanţi ai EcoSid-ului şi a Parcului Industrial, 
precum şi presa locală. 
 

În continuare se dă cuvântul d-nul  secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 05.04.2013 şi 28.03.2013.” 
 

Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Instituţia Prefectului judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local din data de  
05.04.2013 şi 28.03.2013. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 05.04.2013 şi 28.03.2013, au 
fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare, se supun 
aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
Dl.  secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
„Înainte de a începe, conform prevederilor legale vă prezint Ordinul Prefectului 

judeţului Hunedoara nr.80: art.1 – constată suspendarea de drept a mandatului de consilier local al 
municipiului Hunedoara exercitat de doamna Făgădar Tatiana Marinela, până la încetarea măsurilor 
de arestare preventivă. Ordinul a fost comunicat tuturor autorităţilor. Între timp, din partea doamnei 
Făgădar am primit şi demisia dânsei, în scris, s-au făcut adrese la formaţiunile politice a cărei 
reprezentant era dânsa, dar până la data prezentei şedinţe nu am primit confirmarea organizaţiei 
judeţene.” 
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Dl. Magaom Jane:  
„În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Pe lângă proiectele de pe ordinea de zi primită, propun suplimentarea acesteia, prin 

introducerea înainte de punctul 1 al ordinii de zi, a următoarelor proiecte de hotărâri:  
  

1.Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier local al doamnei  
Ghenea Silvia Aneta înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi validarea 
mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului Mureşan Vasile  
 
2.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate 
 
3.Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local nr.79/2013 privind numirea 
reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie ale 
unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ teritorială 
a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 – 2013 
 
4.Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local nr.131/2012 privind  
repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  responsabilităţilor ce le revin 
potrivit prevederilor legale în vigoare 

5.Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru oraşele 
înfrăţite 
 
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului şi aprobarea 
planului urbanistic de detaliu „Construire biserică ortodoxă„ str. Cerbului, municipiul Hunedoara.” 
 

A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Farcaş Ladislau, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

Dl. Magaon Jane:  
 „Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.  
Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate.  
 
Înainte de punctul 1 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 20 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor. 
 

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 
interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
Dna Radu Carollina : 
„La punctul 25 de pe ordinea de zi, nu particip la vot -  proiect de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului local nr.42/2013 privind asocierea Municipiului Hunedoara prin 
Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, Judeţul Hunedoara cu Comuna Pestişu Mic, prin 
Consiliul local al Comunei Pestisu Mic în vederea constituirii Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară „ECO SID HD” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier 
local al doamnei  Ghenea Silvia Aneta înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi 
validarea mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului Mureşan 
Vasile  
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
 

Dna Fărcaş Bianca:  
 “Astăzi, 29.04.2013,  comisia de validare aleasă de Consiliul Local al  Municipiului 

Hunedoara, prin Hotărârea nr.120/2012, în şedinţa de constituire din data de 28.06.2012, a 
examinat, în conformitate cu prevederile art. 31 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor.  

Comisia constată că au fost respectate dispoziţiile legale şi că nu sunt încălcate 
condiţiile de eligibilitate iar alegerea consilierului nu s-a făcut prin fraudă electorală constatată în 
condiţiile Legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale. 

           Astfel, comisia de validare examinând legalitatea alegerii consilierului, propune 
validarea mandatului  de consilier în Consiliul Local al municipiului Hunedoara a domnului Mureşan 
Vasile, declarat ca supleant pe lista Uniunii Social Populare.” 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.103/2013 se aprob ă se aprob ă în unanimitate . 
 
Potrivit prevederilor art. 32 din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 

republicată, cu completările şi modificările ulterioare, consilierul a cărui mandat a fost validat, 
depune în faţa consiliului local, jurământul prevăzut de lege. 

Se dă cuvântul domnului Mureşan Vasile pentru a da citire textului jurământului, după 
care semnează textul jurământului în două exemplare. 

Având în vedere cele prezentate mai sus, domnul Mureşan Vasile intră în 
deplinătatea atribuţiilor sale de membru în Consiliul local al municipiului Hunedoara. 

 Astfel numărul Consilierilor Locali în funcţie ai Municipiului Hunedoara este de 20. 
Numărul consilierilor locali prezenţi la şedinţă este de 18. 
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La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.104/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local 
nr.79/2013 privind numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile 
de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza 
administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 – 2013 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.105/2013 se aprob ă în unanimitate. 
  
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind  repartizarea  pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.106/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi 
a comisiilor pentru oraşele înfrăţite 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.107/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului şi aprobarea planului urbanistic de detaliu „Construire biserică ortodoxă„ str. Cerbului, 
municipiul Hunedoara 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Aş vrea să se ştie că acel loc a fost modificat, am primit de la fostul primar Hada, 6 

locuri către Episcopia Hunedoara pentru construire de biserici, dintre care unul era pentru parohia 
nr.7 Sf. Spiridon, care nu a fost aprobat şi s-a aprobat în curtea Şcolii Generale 8. Vreau să se ştie 
că acest spaţiu unde funcţionăm acum este în chirie, în momentul în care se va face subsolul, vom 
pleca de acolo, nu vor fi iritaţi locuitorii din jurul blocului, am văzut că se ridica problema că vor 
funcţiona două biserici una lângă alta, va fi o acelaşi Sf. Spiridon la parter unde funcţionă acum, iar 
după ce se termină subsolul vom intra la subsol, nu vor funcţiona două biserici la o distanţă de 200 
de metri. În curtea Şcolii Generale nr.8, sunt 1205 mp, e departe de şcoală şi nu afectează nimic 
acolo.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.108/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetare pentru trimestrul I 
2013 a bugetului local al municipiului Hunedoara. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.109/2013 se aprob ă în unanimitate. 



6 
 

La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, a sumei de pana la 7.000 lei cu ocazia vizitelor delegaţilor străine si 
româneşti in municipiul Hunedoara in luna mai 2013.  
                -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 

                      Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.110/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie).Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.111/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul:  (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre  privind acordarea de scutiri la plată impozitului pe 
clădire  pentru  imobilul situat în municipiul Hunedoara  str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25, 
proprietatea Asociaţiei Umanitare Betel. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.112/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
20.000 lei în vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara la 
„GALA DE DANS INTERNAŢIONAL”, eveniment care se va desfăşura la Argenteuil - Franţa, în luna 
mai 2013. 
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                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
 

Dna Fărcaş Bianca : 
„Vin cu o propunere în faţa dvs., în grupul care va merge la acest festival să facă parte 

şi un consilier local şi anume un consilier din comisia înfrăţită cu acest oraş, Argenteuil, şi în 
consecinţă propun un amendament, art. 1, alin.1, aprobă participarea grupului de dans La Fiesta, al 
clubului Copiilor din Hunedoara la gala de dans internaţional, eveniment care se va desfăşura la 
Argenteuil – Franţa, în luna mai 2013 şi alin. 2 aprobă participarea din rândul consilierilor a doamnei 
Aldea Ana Maria, la acest festival.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„În legătură cu amendamentul dnei consilier, cred că suma de 20.000 lei a fost 

dimensionată pentru un număr de participanţi care erau deja stabiliţi. Vom vota acest amendament, 
ar trebui să suplimentăm această sumă de bani. Să ni se spună cât a fost calculul pentru acel 
număr de persoane şi să suplimentăm această sumă de bani.” 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„La art. 2 este stipulat în cuantum de până la 20.000 lei, iar în raport aveţi prezentat, 

pe baza decontului, pe bază de facturi.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilieri, ca să stopăm discuţiile, este Ordonanţa de Urgenţă nr.26/2012, privind 

unele măsuri de reducere a cheltuielilor publice şi întărirea disciplinei financiare şi de modificare şi 
completare a unor acte normative.  

Motivarea proiectului de hotărâre este pe o excepţie a acestei ordonanţe care zice: la 
olimpiadele şi concursurile internaţionale, efectuate de elevi şi profesori, şi la alin. 2 a art.4: 
delegaţiile ministerelor, Secretariatului General al Guvernului, instituţiilor publice din 
subordinea/coordonarea Guvernului sau a ministerelor, instituţiilor şi autorităţilor publice ale 
administraţiei publice locale pot fi alcătuite din maximum două persoane – şi urmează se 
exceptează la olimpiadele şi concursurile internaţionale, efectuate de elevi şi profesori. Ca să nu 
mai lungim discuţia, amendamentul nu are temei legal.” 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„Am înţeles, atunci îl retrag.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Aş dori să aduc câteva informaţii, în primul rând Clubul Copiilor este în subordonarea 

şi coordonarea Inspectoratului Şcolar şi a Ministerului Educaţiei, finanţarea acestui Club al copiilor 
trebuie făcută din fondurile ministerului. Din păcate există această austeritate şi s-a tăiat de peste 
tot, şi atunci pentru că este vorba de Argenteuil, înfrăţit cu Hunedoara sunt de acord să aprobăm 
această sumă de bani, pentru reprezentarea noastră a municipiului Hunedoara, dar în acelaşi timp 
vreau să vă aduc la cunoştinţă că au mai existat câteva reprezentări. De exemplu de la Colegiul 
Tehnic Matei Corvin săptămână trecută am participat la un spectacol internaţional de teatru în limba 
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franceză, la care am luat şi un premiu special al juriului, şi participarea, pentru că nu am găsit 
sponsori, a fost efectiv sponsorizată de către şcoală. Acum trei săptămâni am avut în şcoală un 
grup de 20 de copii şi 4 profesori, la fel i-am primit noi din fondurile şcolii. Săptămâna trecută a fost  
în judeţ lotul naţional de informatică al României, iarăşi datorită austerităţii am repartizat pentru ei, 
25 de lei/ elev. A trebuit să le dăm o masă, iarăşi sponsorizată de către şcoală, şi aici mulţumesc 
primăriei că s-a asigurat accesul gratuit la Castelul Corvineştilor.  

În luna iunie vom avea o vizită din partea profesorilor şi elevilor de la şcoli din 
Szombately, iarăşi înfrăţit cu Hunedoara, atunci voi cere un sprijin special din partea primăriei, 
pentru că efectiv sunt ordonator terţial de credite şi nu mai pot derula cu bugetul atât de mic, 
activităţi de genul acesta.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Nu e legat strict de acest punct, am mai spus şi altă dată, dl. dirijor al corului din 

Hunedoara să facă demersul pentru a obţine şi ei câte ceva. Şi ei ne reprezintă în multe locuri din 
Europa şi din ţară. Poate că se va găsi şi pentru ei ceva, să ajutăm, pentru că chiar oamenii aceştia 
fac cu bună ştiinţă şi cu multă dragostea ceea ce fac, putem să-i ajutăm şi noi, când vom putea.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilieri, dacă vă aduceţi aminte, în noiembrie, când s-a aprobat suma la Legea 

350, finanţări nerambursabile, v-am rugat pe toţi care aveţi proiecte, care se vor desfăşura pe 
parcursul anului, să participaţi la sesiunea de licitaţie pentru aceste proiecte.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
„..asociaţii, fundaţii, nu şcoli.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…nu şcoli, dar corul Doina este o asociaţie, nu am zis de şcoli.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.113/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.114/2013 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaţie publică, a 
spaţiului situat  în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568-C1-U5, în suprafaţă utilă de 20 
mp şi 12,8 mp cotă părţi comune.                                                                                               
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Aş dori să fac un amendament la art.3, alin.1, stabileşte componenţa comisiei în 

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spaţiului menţionat la art. 1 după cum 
urmează: în loc de Bobouţanu Dan – viceprimar – preşedinte, să fie trecut dl. Demeter Ladislau – 
director tehnic din cadrul primăriei, ca şi preşedinte.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„La art. 3 este vot secret, trebuie să luăm o pauză pentru redactarea buletinele de vot.” 
 
Pauză 10 minute . 
 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

     2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea  spaţiului situat  în municipiul Hunedoara, str. 
Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, 
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nr. cadastral 2568-C1-U5, în suprafaţă utilă de 20 mp şi 12,8 mp cotă părţi comune, a constatat 
următoarele: 
 
 Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 18 voturi “pentru” 
 Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, concesiuni, 
închirieri,  disciplină contractuală membru18 voturi “pentru” 
Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct, Direcţia economică – membru 18voturi “pentru”  
Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în  
                                           Construcţii – membru 18 voturi “pentru” 
 Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic Direcţia juridică 18 voturi “pentru”           
                                                                                                                     

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea  clădirii menţionate mai sus,  este următoarea: 
 
                      Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
                      Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, 
concesiuni, închirieri, disciplină contractuală membru; 
                     Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct, Direcţia economică – membru; 
                      Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, 
Disciplina în Construcţii - membru. 
                      Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic Direcţia juridică 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea spaţiului menţionat 
mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru 
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru   
                                                                                                     Rezervă 18 voturi “pentru 
 Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială 18 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea  clădirii menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; - 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială. 
 

Art.4-8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.115/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).   Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile situate 
în municipiul Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.116/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate situate 
în municipiul Hunedoara. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.117/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Târgului de comercializare 
animale vii  în cadrul Serviciului Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor, aflat în subordinea 
Consiliului Local al municipiului Hunedoara. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.118/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi).Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Local de Acţiune  la nivelul 
Municipiului Hunedoara. 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Artean Mircea : 
„Aş dori să o întreb pe dna directoare, dacă ştie cam care este nr. de populaţie romă 

care s-a declarat la recensământ în Hunedoara?” 
 
Dna Gemeniuc Lenu ţa: 
„Nu pot să vă spun…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„..sunt în jur de 800 de romi, care s-au declarat, datele preliminare, ei se mai declară 

români, unguri…” 
 
Dl. Artean Mircea : 
„Informaţia era doar să vedem pentru ce număr de persoane înfiinţăm acest plan de 

acţiune.” 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.119/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind  atribuirea de denumire de străzi în municipiul 
Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.120/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al 
municipiului Hunedoara nr.310/2012 privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care 
aparţin domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.121/2013 se aprob ă în unanimitate. 



13 
 

La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 3/01.07.2009 privind  terenul  în suprafaţă de 2366,0 mp, a 
contractului de concesiune nr. 30/08.10.2010 privind  terenul  în suprafaţă de 3140 mp, situate în 
Parcul Industrial şi încetarea contractului de concesiune nr. 150/25.11.2010 privind  terenul  în 
suprafaţă de 160 mp, situat în Hunedoara, str. Viorele FN.   
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
„Aş dori să întreb reprezentantul Parcului Industrial despre ce societate este vorba, şi 

dacă până la momentul actual, obligaţiile părţilor au fost îndeplinite? Respectiv dacă concesionarul 
şi-a plătit chiria şi dacă cel care trebuia să asigure spaţiul, a asigurat utilităţile? Alimentaţia cu 
energie electrică şi tot ceea ce era necesar pentru derularea activităţii.” 

 
Dl. Bejinariu Valeriu:  
„Este vorba de doi agenţi economici, contracte încheiate în 2010, parcele care nu 

aveau la data încheierii contractului utilităţile asigurate în totalitate, mai puţin energia electrică. 
Contractul de concesiune s-a făcut cu semnarea de către ambele părţi, în condiţiile respective. Cei 
doi agenţi economici înregistrează ceva debite restante către SC. Parc şi către administraţia publică 
locală. Ne-am îndreptat împotriva lor, avem deja protocol încheiat cu recuperarea sumelor în 
termen de 60 de zile.  

Cele două parcele, între timp, au beneficiat de reţeaua electrică şi ca urmare, 
începând cu primul trimestru al anului 2013, beneficiază de toate utilităţile.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.122/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe 
anul 2013 pentru  S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
împuternicitului  Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Bucale ţ Marian : 
„La acest proiect de hotărâre vreau să fac un amendament. Aş vrea ca bugetul să fie 

aprobat în cadrul adunării generale, întrucât au reprezentant al consiliului local. Nouă, în consiliu să 
ne fie prezentat numai spre informare. De ce fac această propunere? Este pentru ai 
responsabiliza.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Aveţi vre-un temei legal, dl. consilier?” 
 
Dl. Bucale ţ Marian : 
„Nu este temei legal, este societate comercială cu răspundere limitată, au adunare 

generală a acţionarilor, avem reprezentant din partea consiliului în AGA, mai legal decât atât ce să 
fie?” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 

                     „Este Ordonanţa de urgenţă privind unele măsuri economico-financiare la nivelul unor 
operatori economici, nr.79/2008, cu modificările şi completările ulterioare, un Ordin din 2013 al 
Ministerului Finanţelor Publice, care impune consiliului local să aprobe bugetul.” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
“Chiar şi pentru SRL-uri?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„ Da.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
“Este societate cu răspundere limitată, se supune în primul rând dreptului comun în 

materie.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Eu v-am spus.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
“Aici vorbim de un  SRL, iar aici avem dreptul comun în materie care este legea 

societăţilor comerciale cu modificările şi completările ulterioare, bugetul de venituri şi cheltuieli se 
aprobă de către consiliul de administraţie, noi avem reprezentant în consiliul de administraţie….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…dl. consilier, este societate, un operator economic înfiinţat de consiliul local.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
“Este foarte adevărat, este acţionar consiliul local este, asociat ca şi orice persoană de 

drept privat. Îmi pare rău. Nu se aplică dreptul comun în materie? există vre-o excepţie prevăzută?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…da există…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
“…nu, aceasta nu este excepţie…” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…o să vă aduc cadrul legal.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Aş vrea să spun şi eu câteva cuvinte. Am fost în consiliul de administraţie la Parc 

Industrial în perioada 2008-2012. Ştiu că la vremea respectivă funcţiona cu 3 angajaţi. 
Reprezentantul nu avea nici un venit, eu nu am avut nici un venit timp de 4 ani de zile. Considerând 
că de anul trecut numărul de angajaţi s-a dublat, dacă ne uităm un pic, s-a dublat din luna 
septembrie, iar salariile au crescut foarte puţin, mi se pare ceva dubios. La buget, atât de puţin să 
crească salariile, ce se prevede pe 2013, în condiţiile în care numărul de angajaţi s-a dublat.  

Mă doare sufletul că acolo, în loc să vină firme, ele pleacă, este dureros, nu ştiu cine 
va suporta aceste cheltuieli, şi cred că se aruncă către consiliul local această răspundere. Cred că 
ar fi bine ca cei de acolo să-şi asume răspunderea pe ce se întâmplă acolo şi din acest motiv vreau 
să atrag atenţia.” 

 
Dl. Bejinariu Valeriu : 
„În calitate de reprezentant în AGA, ştiaţi şi ştiţi şi în prezent că reprezentantul nu a 

fost plătit niciodată la Parcul Industrial, nu este şi nu va fi. Dvs. aţi făcut parte din, ca şi reprezentant 
în AGA până în 2012, şi cunoaşteţi la fel de bine că acel Parc Industrial a fost făcut să aibă 
activitate lucrativă, nu activitate imobiliară. De ce? Pentru că 60% din Parcul Industrial până în 2012 
nu era funcţional. Pe vremea când dvs. eraţi reprezentant al consiliului local acolo. Societăţile 
acelea pe care dvs. le invocaţi că pleacă, pleacă datorită faptului că nu şi-au îndeplinit prevederile 
asumate din caietul de sarcini prin semnarea contractului de concesiune şi a taxei de administrare. 
La intervenţia noastră şi la discuţiile purtate ulterior ei au completat atitudinea lor de faptul că nu 
mai pot s-au nu mai doresc să desfăşoare activităţi economice pe platforma parcului. Ca urmare s-a 
încercat şi sa reuşit rezilierea acelor contracte pentru acei agenţi economici care nu vor să 
desfăşoare activitate economică în parc şi care erau titulari a celor două forme de contract, lăsând 
locul altor agenţi economici, care doresc să desfăşoare activităţi economice în parc. 

 Pentru corectitudinea lucrurilor, spun doar atât, gradul de ocupare în 2012 era de 
47%, dintre care 60% nu desfăşurau activităţi economice. 60% din 47%. Tot ce înseamnă, de la 
sediu administrativ către OE2 nu desfăşurau activităţi economice, din lipsă de utilităţi.  

Problema nr. 1 a Parcului Industrial era completarea parcelelor mici dinspre 
Hunedoara cu utilităţi, pentru a putea desfăşura activităţi economice. În locul agenţilor economici 
care şi-au reziliat contractele de concesiune, repet, doar în ideea în care nu doresc să mai 
desfăşoare activităţi economice, apar acum alţi agenţi economici care doresc să facă acest lucru. 
Nu este nici pe fondul unei rea voinţe, este o atitudine manifestată de ei, nu mai doresc să 
desfăşoare activităţi economice în Parcul Industrial, ca urmare, se îndreaptă spre alte domenii de 
activitate, iar locul lor este luat de alţi agenţi economici care doresc să desfăşoare activităţi 
economice.  

Bugetul referitor la dublarea personalului este ca urmare a gândirii pe care o avem noi 
şi prin similitudine putem să demonstrăm că această structură este absolut minimală, mărirea 
salariilor nu s-a făcut nici în 2012 nici în primul trimestru al anului 2013, ca urmare nu a crescut 
decât fondul de salarii nu salariu repartizat pe personalul societăţii. Acestea sunt cheltuielile. Facem 
faţă acestor cheltuieli, ne încadrăm în posturile respective, nu avem o balanţă pe minus, nu avem o 
balanţă negativă, ca urmare mergem mai departe. Mulţumesc.” 
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Dl. Magaon Jane : 
„Cunosc foarte bine ce v-am spus, Parcul Industrial era ocupat probabil 50-60%, dar 

toate acele firme care erau, mai puţin cele care nu respectau contractele, neavând obiectul de 
activitate, normal acest parc s-a înfiinţat pentru a veni noi societăţi în municipiul Hunedoara, cu noi 
angajaţi. Dureros este că aceste societăţi au luat parcele în Parcul Industrial, mutând-uşi hale din 
oraş în Parcul Industrial. Este dureros că spun acest lucru, dar acesta este adevărul. Vrea să spun 
că mi se par destul de … pe zi ce trece taxele vor creşte, pentru că nu vor putea face faţă agenţii 
economici şi le impunem noi prin acea societate a Parcului Industrial, pentru că până la urmă ei 
trăiesc din contractele pe care le încheie. Îmi pare rău că trebuie să fim mult mai optimişti, iar 
dânsul, dl. director spune că vom avea utilităţi, îmi pare rău, Parcul a fost creat cu toate utilităţile, 
către toate parcelele. Dânsul se referă probabil la partea de energie electrică. Şi în momentul de 
faţă, când s-a pus acel transformator aveam un surplus de 35% energie electrică, care nu s-a 
acoperit nici o dată, şi nu cred că se va acoperi.” 

 
Dl. Bejinariu Valeriu : 
„Dl. secretar, daţi-mi voie să răspund…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…acum haideţi că ne lungim şi nu mai terminăm…” 
 
Dl. Bejinariu Valeriu : 
„…nu a fost nici o dată un surplus de 35%, nu a existat reţeaua…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dl. consilier Rusu. Ordonanţa de Urgenţă 79/2008, art.5: conducătorii ministerelor, 

Autorităţii pentru Valorificarea Activelor Statului, organelor administraţiei publice centrale sau ale 
administraţiei publice locale, după caz, precum şi ai altor instituţii publice care au în subordine, 
autoritate, coordonare sau în portofoliu operatori economici au următoarele obligaţii: 

 a) să aprobe sau să supună aprobării, după caz, bugetele de venituri şi cheltuieli, 
potrivit prevederilor legale în vigoare; 

Legea nr.5/2013 legea bugetului de stat, art.53 prin care este şi hotărârea motivată: 
bugetele de venituri şi cheltuieli ale operatorilor economici ….. vor fi aprobate după cum urmează: 

 b) prin hotărâre a consiliului local, judeţean, respectiv a Consiliului General al 
Municipiului Bucureşti, după caz, pentru regiile autonome înfiinţate de o unitate administrativ-
teritorială, companiile şi societăţile comerciale la care o unitate administrativ-teritorială este acţionar 
unic sau deţine o participaţie majoritară. În acelaşi mod se aprobă bugetele de venituri şi cheltuieli 
ale regiilor autonome şi societăţilor comerciale la care operatorii economici înfiinţaţi de o unitate 
administrativ-teritorială deţin direct sau indirect o participaţie majoritară sau sunt acţionari majoritari, 
după caz;” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
“..deci se referă inclusiv la societăţile comerciale cu răspundere limitată?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„La operatori economici, dl. consilier.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Vreau să spun că într-adevăr există cerere pentru Parcul Industrial, şi chiar acum 

două săptămâni dl. preşedinte Moloţ a trimis în mod special un cetăţean belgian care are nevoie de 
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o parcelă în Parcul Industrial. A trebuit să găsim o soluţie ca să asigurăm respectiva suprafaţă, 
pentru că era destul de mare suprafaţa pe care dânsul o solicită. Este vorba de o fabrica care va 
crea 500 de locuri de muncă şi nu e deloc adevărat că nu există cereri. Există cereri, chiar şi pentru 
aceste parcele pe care dvs. le-aţi votat este o investiţie în curs, de 2 milioane de euro şi este vorba 
de 200 de locuri de muncă. Cerere pentru Parcul Industrial şi pentru parcelele de acolo există. 

E adevărat că timp de mai mulţi ani au fost firme care au avut acolo parcele în ideea 
că o dată şi o dată vor face ceva. E momentul în care să rupem pisica faci s-au nu faci, că uite alţii 
vin să facă şi vor să facă. Oricum este destul de mic ca suprafaţă, cineva care vrea să vină să facă 
o investiţie îi trebuie suprafaţă de ordinul hectarelor, nu-i trebuie 10 mp sau 100 mp.” 

 
Dna deputat Carmen H ărău: 
„Vă rog frumos să mă scuzaţi că intervin dar este o problemă în legătură cu care chiar 

ştiu despre ce vorbesc, pentru că de luni de zile discuţiile mele cu potenţiali investitori se izbesc de 
această problemă: parcele mici, teren puţin. Discuţia pe care am avut-o cu dl. preşedinte Moloţ şi cu 
belgianul, pe care vă daţi seama că mă străduiesc din răsputeri să-i direcţionez aici, este una care 
pare să se concretizeze, graţie soluţiilor pe care dl. primar le-a avut, la discuţia pe care a avut-o cu 
el. Am fi putut avea, dacă aveam mai mult teren de oferit cu utilităţi, o firmă de 400 de locuri de 
muncă, nişte nemţi, care prelucrează piei. Par să prefere Călanul în Parcul Industrial care se 
conturează acum acolo, care este mai generos cu utilităţi.  

Domnilor, eu v-aş sugera, cu tot respectul, acest Parc Industrial este mai degrabă o 
problemă decât un mare avantaj, pentru oraşul acesta. Nu beneficiază  nici de utilităţile de care 
beneficiază alte parcuri, dl. Bejinariu ştie despre ce vorbesc, este o problemă de care o să mă ocup 
eu pe legislaţia bucureşteană, cooperarea, conlucrarea mai degrabă decât confruntarea celor 
implicaţi în gestionarea şi promovarea acestui parc industrial. Sunt cereri care presupun condiţii pe 
care nu le putem noi satisface. Ne preocupăm să putem face faţă, dar sunt cereri, şi asta e un lucru 
bun.  

Cred că vom putea, împreună să ocupăm 100% Parcul Industrial. Asta este ce vroiam 
să vă spun.” 

 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.123/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionarii prin licitatie publica a 
unor parcele de teren aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara si in administrarea S.C. 
Parc Industrial S.R.L. Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Bobou ţanu Dan : 
„Propun un amendament la art.6: numeşte comisia în vederea organizării şi 

desfăşurării licitaţiei pentru concesionarea parcelelor de teren, de la art.2, în următoarea 
componenţă  - în loc de Bobouţanu Dan – preşedinte pe dl. Demeter Ladislau – preşedinte.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
 Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea unor parcele de teren aflate in domeniul privat al 
municipiului Hunedoara si in administrarea S.C. Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, Lot 36(A): 2578 
mp, nr. cad.65592;Lot 36(B): 2578 mp, nr. cad.65593;Lot 36(C): 2579 mp, nr. cad.65594;Lot 36(D): 
2579 mp, nr. cad.65595;Lot 2(A): 2366 mp, nr. cad.3147;Lot 11: 3171 mp, nr. cad.2269;Lot 19: 
2295 mp, nr. cad.62758;Lot 20: 845 mp, nr. cad.62744;Lot 21: 2400 mp, nr. cad.2279;Lot 22: 869 
mp, nr. cad.2280;Lot 23: 1373 mp, nr. cad.2281;Lot 24: 2700 mp, nr. cad.2282;Lot 25: 2800 mp, nr. 
cad.2283;Lot 27: 3000 mp, nr. cad.2285;Lot 28: 2500 mp, nr. cad.2286;Lot 30: 5147 mp, nr. 
cad.2288;Lot 32: 3070 mp, nr. cad.64355;Lot 1(A): 5400 mp, nr. cad.62394;Lot 2: 7737 mp, nr. 
cad.2260;Lot 3: 7263 mp, nr. cad.2261;Lot 4: 8800 mp, nr. cad.2262., a constatat următoarele: 
 

Demeter Ladislau – Director Tehnic- preşedinte 18 voturi “pentru”   
Cazan Florin, Consilier local – membru 18 voturi “pentru”   
Popa Aurelia Anişoara, Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru”   
Laslau Militon Danut, Consilier juridic – membru 18 voturi “pentru”   
Klusch Mihail, Administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. -  membru 18 voturi “pentru”   
Sauca Stefan, Director Administratia Finantelor Publice Hunedoara – membru 18 voturi  
                                                                                                                        “pentru”   
Nimu Ioan, Sef Birou Investitii – membru 18 voturi “pentru”                                                                                             

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru concesionarea terenurilor menţionate mai sus,  este următoarea: 
 



19 
 

Demeter Ladislau – Director Tehnic- preşedinte; 
Cazan Florin, Consilier local - membru; 
Popa Aurelia Anişoara, Director executiv adjunct - membru; 
Laslau Militon Danut, Consilier juridic - membru; 
Klusch Mihail, Administrator S.C. Parc Industrial S.R.L. -  membru; 
Sauca Stefan, Director Administratia Finantelor Publice Hunedoara - membru; 
Nimu Ioan, Sef Birou Investitii - membru. 

                                                                                                                                            
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea terenurilor 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 
 

Leu Mihai – administrator public – preşedinte 18 voturi “pentru”   
Marginean Alexandru - Consilier local – membru 18 voturi “pentru”   
Ponta Cristina – Consilier – membru 18 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic –membru 18 voturi “pentru”   
Szabo Dorina - Inspector specialitate S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru 18 voturi 

“pentru”   
Simionov Mirela - Director Adjunct Administratia Finantelor Publice Hunedoara –Membru 18 

voturi “pentru”   
Szabo Adorian – Inspector – membru 18 voturi “pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru concesionarea terenurilor menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           

Leu Mihai – administrator public – preşedinte; 
Marginean Alexandru - Consilier local – membru; 
Ponta Cristina – Consilier – membru; 
Preda Camelia – consilier juridic –membru; 
Szabo Dorina - Inspector specialitate S.C. Parc Industrial S.R.L. – membru; 
Simionov Mirela - Director Adjunct Administratia Finantelor Publice Hunedoara -Membru 
Szabo Adorian – Inspector – membru. 

 

Art.7-9 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.124/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb imobiliar. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                -   d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 

- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz nefavorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ –aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Ca preşedinta al comisiei de urbanism, am dat aviz nefavorabil, trebuie să justific 

acest lucru. Este vorba de un teren care se lipeşte de Şcoala nr.7, o zonă verde, un teren cumpărat 
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în anul 2007 , teren retrocedat. Acolo, serviciul urbanism a adat aviz nefavorabil pentru construire 
de clădiri, şi doresc să facă acest schimb cu un  teren de zona zero, în spatele Casei de cultură, lipit 
de gardul stadionului Constructorul, denumirea populară, cele trei placaje. Eu cred că acel teren 
este cel puţin de 20 de ori mai scump decât celălalt, şi nu cred că aduce primăriei vre-un venit. Mai 
mult decât atât, acel teren a fost cumpărat în 2007, în momentul în care l-au cumpărat trebuiau să 
ştie condiţiile în care cumpără acel teren. nu acum după câţiva ani să vină să facă schimb de teren. 
acestea au fost motivele pentru care am dat aviz nefavorabil.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Aş vrea să întreb dacă s-a făcut un raport de evaluare, pentru fiecare teren în parte, 

care este valoarea acestui teren? Aş vrea să atrag atenţia asupra faptului că discutăm de un 
schimb imobiliar între două persoane de drept privat. Cel care a cumpărat terenul în 2007 ştia 
condiţiile în care cumpără terenul, despre ce este vorba, ştia care este destinaţia pentru acel teren, 
exista legislaţie în vigoare în acel moment.  

Dacă aprobăm acest schimb de terenuri, putem crea un precedent pentru toţi cei care 
au cumpărat teren pentru construcţii sau extinderi şi care după apariţia legii nu au mai putut să 
ridice pe aceste terenuri. Stau cu ele în proprietate, sunt proprietari de carte funciară, dar sunt lipsiţi 
de uzul folosinţei. Pot să amenajeze doar scuaruri, sau zonă verde, dar sunt proprietari. Pentru ce 
am aproba un schimb, în condiţiile în care, repet, cel care a cumpărat terenul la data respectivă ştia 
care este legislaţia în vigoare, şi foarte important, dăm un teren, poate care valorează 50 de euro/ 
mp, contra unui teren care valorează 10 euro/ mp. În această situaţie s-ar impune plata unei sulte, 
dar trebuie să avem raportul de evaluare.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…aţi studiat hotărârea? Era art. 2 din hotărâre…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dl. secretar, daţi-mi raportul de evaluare, dacă îl aveţi la dvs.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„…da sigur că da.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Cât este valoarea terenului, proprietate a primăriei, şi cât este valoarea terenului cu 

care se doreşte să se facă schimb?” 
 

Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„ 19 euro – 19 euro.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Valoarea terenului primăriei? 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Da” 
 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Şi terenul cu care dorim să facem schimbul?” 
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Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„19 euro” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„E acelaşi? Dar ce zonă avem acolo? Generală nr.7, este în zona C, nu?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Numai puţin, aş vrea să vă atrag atenţia asupra unui precedent, vor veni persoane 

care au teren în concesiune, sau într-un anumit mod de folosinţă, să cumpere terenul respectiv. 
Acelor persoane le vom face alte rapoarte de evaluare? Pentru că este în zona zero. Se creează 
precedent prin acest raport de evaluare.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Eu, din ce am înţeles, se face acest schimb deoarece acolo nu se poate construi, şi îl 

aducem într-o zonă unde îi dăm certificat de urbanism şi autorizaţie de construcţie. Consider că 
este jignitor acel raport de evaluare, să aibă acelaşi preţ şi în zona zero şi în zona respectivă, este 
vorba de acelaşi număr de mp, şi mai mult de atât, acolo nu se poate da nici un fel de autorizaţie. În 
aducem în zona zero şi îi dăm autorizaţie de construcţie.” 

 
Dl. Bucale ţ Victor : 
„Este axa oraşului.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„…şi să-l evaluăm la acelaşi preţ, …..dacă mergem la Sîntuhalm, 19 euro mp este la 

Sîntuhalm, unde nu are nici o utilitate.” 
 
Dna Aldea Ana Maria : 
„Doamna respectivă este scutită şi de impozite, dar are voie să construiască?” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dl. Rusu Constantin : 
„ Nu este un teren aflat sub o construcţie deja existentă, acolo am putea înţelege, în 

sensul în care cel care a avut într-o anumită formă de folosinţă terenul, concesiune, închiriere…şi a 
edificat o construcţie, acolo în acea situaţie ar fi absurd să fixăm un preţ proprietarului construcţiei. 
Dar în condiţiile în care avem un teren liber de construcţii unde se poate edifica orice, am putea să 
spunem că este un schimb moral.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hot ărârii a întrunit 18 voturi „împotriv ă”. Întrucât titlul hot ărârii nu a fost 
adoptat nu se poate trece la votarea articolelor şi a hot ărârii pe ansamblu. 
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La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiţionale la 
Contractul de închiriere nr. 196/2012 şi la Contractul de închiriere nr. 197/2012. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ –aviz favorabil 

 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.125/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La acest punct dna consilier Radu Carollina nu part icip ă la vot. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local 
nr.42/2013 privind asocierea Municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, 
Judeţul Hunedoara cu Comuna Pestişu Mic, prin Consiliul local al Comunei Pestisu Mic în vederea 
constituirii Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ECO SID HD”. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.126/2013 se aprob ă în unanimitate. 

La punctul 26 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie).Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul 
Hunedoara şi S.C. Eco Sid S.R.L. Hunedoara în vederea organizării şi administrării 
evenimentelor cultural –educativ - distractive pe platforma din spatele tribunei oficiale a 
Stadionului Michael Klein Hunedoara, în perioada 01.05.2013-31.12.2013 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Rusu Constantin : 
„Avizul comisiei este favorabil, cu amendamente. Cred că aţi citit cu toţii contractul de 

asociere. Senzaţia pe care o am, citind art. 5 punctul 2 -  obligaţiile Municipiului Hunedoara şi  
punctul 3 - obligaţiile S.C. Eco Sid. S.R.L. Hunedoara, este că primăria este, în măsura în care 
punem un taxi la dispoziţia Eco Sid-ului, cu plinul făcut şi cu şofer, şi ei încasează un anumit 
procent din încasările respective.  

Pui totul la dispoziţia cuiva, dar nu primeşti decât 30% dintr-o mică activitate pe care 
tot tu o plăteşti. Noi primim 30% din veniturile încasate, dar atenţie mare, primim 30% din veniturile 
încasate – punctul 3 lit.k -  70% din sumele rezultate din exploatarea cabanelor, nu din exploatarea 
patinoarului. Adică noi subvenţionăm tot patinoarul, dar primim doar din cabane. Dacă aţi fost astă 
iarnă, erau vre-o 4 cabane. Cabane pe care tot noi le punem la dispoziţie. Nu mi se pare normal, 
discutăm de o societate comercială cu răspundere limitată, în care primăria este asociat, este ca şi 
cum…mulţi dintre dvs. aveţi societăţi comerciale, şi care nu dormiţi noaptea, pentru că vă 
interesează bunul mers al societăţii. Este ca şi cum tu, asociat sau acţionar, pui bani în continuu 
într-o societate comercială şi nu aştepţi nici un fel de venit, dar tot cotizezi în continuu, pentru că îţi 
permite buzunarul, pentru că sunt bani publici. Din punctul meu de vedere, propun ca şi 
amendament obligaţiile de la punctul 5.2 lit.b, şi am să vi le citesc: 

Obligaţiile Municipiului Hunedoara: 
B - Să asigure conectarea şi deconectarea organizatorului, comercianţilor şi 
consumatorilor de pe platforma din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein 
Hunedoara la reţeaua de energie electrică şi să suporte contravaloarea consumului de 
energie electrică pe durata derulării contractului. 
C - Să asigure conectarea şi deconectarea organizatorului, comercianţilor şi 
consumatorilor de pe platforma din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein 
Hunedoara la reţeaua de alimentare cu apă şi să suporte contravaloarea consumului de 
apă pe durata derulării contractului. 
 D - Să asigure conectarea şi deconectarea patinoarului care urmează să fie instalat pe 
platforma din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara la reţeaua 
de energie electrică şi să suporte contravaloarea consumului de energie electrică pe 
durata derulării contractului. 
E - Să asigure conectarea şi deconectarea patinoarului platforma din spatele tribunei 
oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara la reţeaua de apă şi să suporte 
contravaloarea consumului de apă pe durata derulării contractului. 
 F - Să asigure iluminatul nocturn al patinoarului, precum şi iluminatul decorativ al 
platformei din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara.  
G - Să asigure cabanele din lemn necesare organizatorului, pe cele necesare 
comercianţilor care îşi vor desfăşura activitatea pe platforma din spatele tribunei oficiale a 
Stadionului Michael Klein Hunedoara precum şi consumatorilor. – aici fac o paranteză- 
aceste cabane nu au fost deja făcute? S-au dat în custodie. S-a făcut proces verbal prin 
care au fost redate către primărie, ca să le predăm din nou? 
H - Să asigure paza, curăţenia şi amplasarea toaletelor ecologice pe platforma din 
spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara, pe toată durata derulării 
contractului. – iertaţi-mă, m-am uitat cu atenţie şi la obligaţiile Eco Sid-ului, sunt puse 
numai ca să dea ca număr, să dea bine pe pagină.  

Din punctul meu de vedere ca amendament propun ca obligaţiile prevăzute în sarcina 
municipiului Hunedoara la punctele 5.2 , lit.b, lit.c. lit.d, lit.e, lit.f, lit.g. lit.h, să fie transferate şi 
înscrise la punctul 5.3 – obligaţiile Eco Sid-ului. Obligaţia noastră prioritară este de a pune la 
dispoziţia Eco Sid-ului platforma pe care să se desfăşoare activitatea şi exact cum prevede codul 
civil, să nu tulburăm în nici un fel activitatea desfăşurată. Este amendamentul pe care îl propun.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
„După cum ştiţi, în Hunedoara s-a organizat Zilele Municipiului Hunedoara, festival, şi 

tot felul de acţiuni, iar în anii trecuţi metoda a fost să se dea organizarea acestui eveniment unei 
societăţi private, sau un O.N.G.. Noi am zis că de ce să dăm unui O.N.G. sau unei societăţi private, 
când avem un Eco Sid, care este al primăriei şi în aceleaşi condiţii, dl. Rusu, tot aşa cu asigurarea 
curentului, utilităţi, tot absolut. Eu am zis că e mai bine să folosim Eco Sid-ul, în aceleaşi condiţii în 
care s-au organizat şi în anii trecuţi, pentru că este a noastră a primăriei. Să cer Eco Sid-ului, care 
de abia îşi târâie sufletul, nu mai are nici bani să plătească salariile, să plătească curentul…este ca 
şi când l-ai închide în secunda următoare. Să spună dl. Baloşin dacă are posibilitatea asta, dacă nu 
atunci putem să mergem pe aceeaşi formulă ca anii trecuţi, o să dăm unei societăţi private să 
administreze toate lucrurile astea. Probabil că 70% din sumele rezultate din exploatarea cabanelor, 
poate fi completat cu 70% din tot ceea ce se încasează acolo, nu am nimic împotrivă, dar să 
încaseze o firmă care este a primăriei şi nu o firmă care este a lui „Popescu”.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Dl. primar, dacă îmi permiteţi, în situaţia asta discutăm de altceva, da aşa este. De 

acord să suportăm consumul de energie electrică şi de apă, pentru consumatorii care utilizează 
cabanele respective, atunci da, ne pliem de interese reciproce, dar veţi vedea şi ştiţi foarte bine că 
cheltuielile mari vor fi iarna cu patinoarul, nu cu cabanele de lemn unde asigurăm iluminatul şi 
furnizarea apei curente. Dacă se modifică contractul la art. 5.3 lit. k -70% din toate activităţile, atunci 
da, interesul primăriei ar fi satisfăcut.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Propuneţi-o ca şi amendament.” 
 
Dl. viceprimar 
„Ar trebui să facem un amendament şi să propunem ca 70% din sumele rezultate, 

încasate…” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„…în această situaţie, amendamentul meu se referă la faptul că art.5.3 lit. k să aibă 

conţinutul: să vireze către bugetul local al municipiului Hunedoara 70% din sumele rezultate din 
exploatarea tuturor activităţilor şi evenimentelor, şi atunci da.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„…în ceea ce priveşte patinoarul, unde investiţia a fost a Eco Sid-ului, vreau să ştiţi că 

toate primăriile, care au deschis patinoare pe perioada iernii, cu firme private sau cu firmele lor, au 
contribuit cu energie, ele nu sunt nişte afaceri profitabile, ele sunt făcute pentru cetăţeni oraşului. 
Dacă vreţi să avem patinoar pentru copii, pentru tineri, putem merge în continuare aşa, altfel nu 
putem să facem o investiţie pe care tot dvs. o aprobaţi, să achiziţionăm un patinoar şi după aceea 
tot noi să plătim bani la primărie. suntem un S.R.L., trebuie să dăm şi noi explicaţie pentru banii cu 
care vrem să supravieţuim şi să mergem în continuare… în eventualitatea în care vom avea un 
patinoar şi vom funcţiona, nu putem să plătim 70%, pentru că trebuie să ne recuperăm cheltuielile 
din încasările patinoarului.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„…realizaţi cercul vicios, noi dăm şi nu primim. Suntem un S.R.L. „ 
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Dl. Balo şin Nicolae : 
„Acelaşi lucru îl face primăria de la Deva, de la Sibiu, de la Timişoara, cu firme private, 

nu cu firmele lor. Ei pun la dispoziţie curentul pentru patinoare pentru evenimente…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Am o întrebare. Dacă dvs. ştiţi să ne spuneţi cam ce valoare ar fi amortizarea? ” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Sunt cheltuieli care se produc iniţial, nu ne interesează amortismentele. Pe noi ne 

interesează veniturile, profitul, discutăm de 70% din profitul.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Nu e din profit, e din încasări.” 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Nu există profit.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Dl. Rusu spune că este de acord cu 70% din profit.”  
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Până la patinoar mai sunt luni bune. Scoatem patinoarul din ecuaţie, se poate veni 

spre sfârşitul anului cu un act adiţional.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„De ce să mai facem act adiţional, când putem să facem acum, clar.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Atunci, dl. Rusu propuneţi ca amendament 70% din profit. E treaba lui să-şi facă 

profit.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Ştiţi bine că poţi face, ca societate comercială, să nu ai profit.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„Aş vrea să vă atrag atenţia că suntem o societate a primăriei şi suntem verificaţi de 

Curtea de Conturi, vom fi auditaţi de primărie. Nu cred că puteţi bănui că Eco Sid-ul va face tot felul 
de artificii ca să nu obţinem profit, vor fi investiţii vor fi venituri, ele sunt…” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
„Eu am propus un amendament, care cer să fie supus la vot: modificarea art.5…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Şi renunţaţi la primul amendament?” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Implicit, sigur că da. Modificarea literei k  - 70% din veniturile tuturor activităţilor.” 
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Dl. Costa Mircea : 
„Eu vroiam să întreb pe dl. Baloşin, dacă în momentul de faţă societatea Eco Sid, are 

autorizaţie de funcţionare de la Primărie? şi de la Mediu? Desfăşoară activitatea legal sau nu?” 
 

Dl. Balo şin Nicolae : 
„Autorizaţie de funcţionare trebuie reînnoită, iar autorizaţia de la Mediu merge până în 

luna iunie, acum facem demersurile pentru prelungirea autorizaţiei de mediu.” 
 
Dl. Costa Mircea : 
„…şi în momentul de faţă, nu îşi desfăşoară activitatea legal.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„…îşi desfăşoară activitatea, trebuie reînnoită, ne-am mutat într-un spaţiu nou, trebuie 

să ne facem punctul nou de lucru al societăţii.” 
 
Dl. Costa Mircea : 
„Aş vrea să mai întreb ceva, despre situaţia financiară a societăţii la data când dvs. aţi 

preluat conducerea Eco Sid-ului.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„Când am preluat societatea, în luna august, societatea avea în cont 7 miliarde. Nu 

mai avea încasări de 3 luni de zile, avea cheltuieli lunare peste 70 de mii lei, care veneau cu 
asigurări, cu salarii, cu fel şi fel de contracte care existau. Până în momentul de faţă, societatea nu 
mai poate presta activităţi de ecologizare. Ea a trăit fără bani de la primărie, sau de la buget, a trăit 
doar din ce a desfăşurat prin activităţile din incinta Eco Sid-ului. Pe cele 20 de ha, un proiect de 
ecologizare ajunge la 7-8 milioane de euro, dacă nu mă înşel. Noi avem 110 ha, nu suntem eligibili, 
şi nu avem sumele pentru ecologizare. Tot ceea ce s-a făcut, s-a mers până în etapa aceasta în 
care s-au dărâmat clădirile, unde au scos şi societăţile care au desfăşurat servicii venituri, şi Eco 
Sid-ul. Este un moment de unde nu mai putem merge mai departe, ori schimbăm obiectul de 
activitate şi facem altceva, ceea ce intenţionăm începând de anul trecut încoace, ori putem închide 
firma, obiectul ei a fost pentru ecologizare. Acesta a fost singurul ei obiect de activitate.” 

 
Dl. Costa Mircea : 
„În cursul anului 2012, a fost contractate anumite lucrări de către societate? În cursul 

anului, dacă aţi contractat vre-o lucrare, de dărâmare…” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„Da, a fost un contract de la Hidroconstrucţia, apoi a venit altă firmă  în prezent avem 

licitări pentru parcela de teren şi am încercat o nivelare a terenului. Vedeţi că nici la Parcul Industrial 
nu sunt utilităţi. Am încercat să facem nivelarea unui teren, cea de la OE2, costurile sunt foarte 
mari, am renunţat. Terenurile sunt pline de moloz şi de betoane, nu avem utilităţi. Asta este situaţia 
Eco Sid.” 

 
Dl. Costa Mircea : 
„Se poate ca în următoarea şedinţă să ne aduceţi un  raport al activităţii din anul 

2012?” 
 
Dl. Balo şin Nicolae : 
„Se poate, sigur.” 
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Dl. Mureşan Vasile : 
„Aş dori să aveţi în vedere că activităţile culturale, educative, nici unde nu se vor 

susţine ca şi celelalte activităţi comerciale. Aş dori să despărţim un pic activitatea Eco Sid de scopul 
activităţilor culturale. Dacă copiii stau şi se dau pe gheaţă, nu fumează, nu beau, sănătatea lor are 
de câştigat. Ar trebui să se organizeze terenuri de tenis, pentru că un copil normal nu are acces la 
ora actuală la un teren de tenis, iarăşi foarte important pentru educaţia copiilor. De asemenea 
oraşul nostru este destul de cenuşiu, dacă oamenii ies în aer, cred că este în favoarea lor, aş zice 
că activitatea asta pe care o prestează primăria în colaborare cu Eco Sid-ul nu este decât până la 
sfârşitul anului, deci nu este o perioadă foarte lungă, ar fi bine să fie monitorizată, şi dacă sunt 
beneficii, Eco Sid-ul poate să preia şi alte activităţi sociale, culturale în diverse cartiere, pentru 
diverse categorii de oameni care nu vor să-şi plătească servicii culturale. Eu aş zice că să-i lăsăm 
să încerce.” 
 

Dl. Rusu Constantin : 
      „Dl. profesor, de acord cu dvs., şi teoretic şi practic sunt de acord cu dvs.. dacă ar fi 

vorba de activităţi culturale, educative, sportive, oraşul nostru e cenuşiu într-adevăr, ar fi bine. Acei 
copii care vor să desfăşoare anumite activităţi, plătesc un bilet, biletul este încasat de Eco Sid. În 
momentul în care primăria doreşte să organizeze evenimente spre folosul cetăţenilor municipiului 
Hunedoara cu titlu gratuit, organizează în mod direct, nu printr-o societate comercială, care potrivit 
legii are destinaţia de a realiza profit…” 

  
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Dl. Rusu, am avut un control al Curţii de Conturi, care a stat pe capul nostru 3 luni de 

zile. Unele dintre probleme a fost legată de aceste activităţi culturale de care spuneam: Zilele 
Hunedoarei, Festival, S.O.S Castelul, Nunta de Aur, deci toate sumele acelea se impută fostului 
primar ca fiind neeligibile. Atunci a trebuit să găsim o formulă juridică care să stea în picioare, ca să 
putem sta şi în faţa organului de control. De ce aţi făcut? Păi uite de ce, este firma primăriei, nu se 
duc banii în altă parte. Inclusiv la Nunta de Aur, pentru că era atunci în control Curtea de Conturi, 
când i-am auzit cum pun problema, eu personal m-am dus la fiecare mesean care erau să semneze 
pe tabel că a mâncat supă, a mâncat friptură…e jenant până la urmă, dar dacă aşa ţi se cere aşa 
trebuie să faci. Nu vă gândiţi că este ceva necurat aici, sau vrem să facem afaceri cu Eco Sid. Până 
la urmă Eco Sid-ul acesta ni-l asumăm, s-au nu. Putem să-l închidem azi, să hotărâm prin hotărâre 
de consiliu local şi închidem Eco Sid-ul. Toţi care sunt acolo pleacă acasă, preluăm terenul şi îl 
administrăm noi, consiliu local, nici un fel de problemă. Întrebarea este: cum vrem să facem? 
Departament de organizare a Zilelor Castelului, de a face tot felul de evenimente, nu avem. Să 
măsurăm noi şi să le dăm la comercianţi, iarăşi nu accept. Pe cine să trimit să măsoare, să taie 
chitanţă. Noi, primăria nu are chitanţier.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
 „Dl. primar, nici o secundă nu am avut intenţia de a bănui că în spatele acestui 

contract s-ar ascunde ceva ilegalităţi. Doar am făcut balanţa dintre drepturi şi obligaţii şi atunci am 
propus acest amendament. Pe care insist să-l supuneţi votului.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Dl. Rusu, vă rog încă o dată mai repetaţi amendamentul.” 
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Dl. Rusu Constantin : 
 „Art.5.3 litera k să aibă conţinutul: să vireze către bugetul local al municipiului 

Hunedoara 70% din sumele rezultate din exploatarea tuturor activităţilor desfăşurate pe platforma 
Stadionului Mikael Kleine.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
 „…cu excepţia patinoarului, vă rog eu mult, pentru că nu o să mai avem patinoar.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
 „…păi atunci cu excepţia patinoarului, rămân doar cabanele…” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Nu este adevărat, sunt activităţi la care Eco Sid-ul va închiria spaţiu pentru 

comercianţi. Comercianţii care au fost la Zilele Hunedoarei, ei plătesc pentru spaţiile respective, 
plătesc Eco Sid-ului, şi ei vor veni aici, uite am încasat atâţia bani.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
 „…atunci cu excepţia patinoarului.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. consilier Rusu Constantin care se aprobă cu 15 

voturi „pentru”, 2 voturi ”împotrivă”(Radu Carollina, Olariu Nicoleta) şi un vot „abţinere” (Palcău 
Ciprian) 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 
Art.1-2 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 
 
Hotărârea nr.127/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „ab ţinere” 

(Palcău Ciprian). 
 
La punctul 27 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 
Art.1 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi două voturi „abţinere” (Palcău Ciprian, Fărcaş 

Bianca). 
Art.2 se aprobă cu 16 voturi „pentru” şi două voturi „abţinere” (Palcău Ciprian, Aldea 

Ana-Maria). 
Art.3-4 se aprobă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „abţinere” (Palcău Ciprian). 
Hotărârea nr.128/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi un vot „ab ţinere” 

(Palcău Ciprian). 
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La punctul 28 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen 
limitat, a spaţiului  în suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, 
camera 54,  în favoarea Comitetul Naţional Român pentru Drepturile Copilului Filiala Hunedoara. 

               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.129/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 29 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unei 
suprafeţe de 1 mp, situată în incinta Galeriei de Artă Hunedoara, aflată în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, în vederea instalării unui ATM. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. Consilieri. 

 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Un amendament la art.3 alin.1, stabileşte componenţa comisiei în vederea organizării 

şi desfăşurării licitaţiei pentru închirierea spaţiului menţionat la art.1 după cum urmează, în loc de 
Bobouţanu Dan – Demeter Ladislau.” 

 
Dna Fărcaş Bianca : 
„Vreau să-mi exprim dezacordul, nu atât asupra modalităţii de închiriere a unui mp, ci 

cel puţin asupra locaţiei şi anume Galeria de Artă. Vreau să vă aduc aminte că în 1997, dl. 
Zgâmbău a făcut greva foamei, pentru ca această galerie de artă să existe. Nu mi se pare normal, 
atâta vreme cât există diferite activităţi în cadrul Galeriei de Artă şi unde spaţiul nu este suficient. 
Consider că există, peste drum de Galeria de Artă un spaţiu unde să se instaleze acest ATM.” 

 
Dl. Artean Mircea : 
„Sunt surprins că acest proiect de hotărâre nu a fost supus dezbaterii comisiei de 

învăţământ şi cultură, întrucât urmează să se liciteze un spaţiu de 1 mp în Galeria de Artă, cred că 
am putea găsi o locaţie mai potrivită, mai are primăria spaţii.” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu : 
„ Mi se pare puţin 10 lei mp/lună, eventual 100 euro/lună…” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Daţi-mi voie să propun un amendament, spaţiul să se mute de la Galeriile de Artă în 

acel spaţiu recreaţional al pensionarilor, şi să mărim suma….” 
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Dl. Cri şan Ovidiu : 
„…suma da, pentru că, un  prieten foarte bun de-al meu plăteşte 20 euro/mp/ lună, 

vreo 110 mp, când metri pătraţi sunt puţini, creşte suma. Eu nu aş lăsa sub 100 euro/mp.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Şi eu sunt de acord cu aceasta, deci amendamentul este în felul următor, să se 

închirieze 1mp de la centrul  recreaţional şi chiria să fie de 100 euro/lună.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Nu putem să facem amendament, hotărârea trebuie să cadă, uitaţi-vă în titlu – aprobă 

închirierea în cadrul Galeria de Artă.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
„Banca trebuie să accepte altă locaţie.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Dacă se aprobă amendamentul d-lui consilier Magaon, se modifică în întregime, dar 

eu m-am opus, fiindcă amendamentele se supun în ordinea lor, primul este al d-lui viceprimar.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„În regulă, dacă într-adevăr putem să modificăm titlul.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Se poate.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Perfect.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„100 euro/lună, echivalent în lei,  la cursul BNR din ziua plăţii, acest amendament este 

la art.5.. primul amendament care se supune la vot este al d-lui viceprimar Bobouţanu. Înlocuirea în 
comisie a dl. Bobouşanu Dan cu dl. Demeter Ladislau – director tehnic.” 

 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Al doilea amendament este înlocuirea locaţiei de la Galeriile de Artă cu Centrul 

Recreaţional Hunedoara.” 
 
Se supune la vot al doilea amendament al dl. consilier Magaon Jane, care se aprobă 

în unanimitate. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu : 
„Al treilea amendament este la art.5, plata de 100 euro/lună, echivalent în lei, la cursul 

BNR din ziua plăţii.” 
Se supune la vot al treilea amendament al dl. consilier Magaon Jane, care se aprobă 

în unanimitate. 
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea  unei suprafeţe de 1 mp, situată în incinta Centrului 
Recreaţional Hunedoara, aflată în domeniul privat al Municipiului Hunedoara, în vederea instalării 
unui ATM, a constatat următoarele: 
 
 Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte  18 voturi “pentru”             
 Hărănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, disciplină  
                                                                                                contractuală membru 18 voturi “pentru”            
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 18 voturi “pentru”             
 Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în  
                                                                            Construcţii şi Cadastru – membru 18 voturi “pentru”            
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică – membru 18 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru închirierea  culoarelor de înot menţionate mai sus,  este următoarea: 

 
Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
 Hărănguş Angela – consilier superior Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice, disciplină  
                                                                                                                         Contractuala- membru; 
 Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
 Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în  
                                                                                                         Construcţii şi Cadastru - membru. 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică - membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru închirierea unei suprafeţe de 1 
mp, situată în incinta Centrului Recreaţional Hunedoara, aflată în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, în vederea instalării unui ATM, a constatat următoarele: 
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 Leu Mihai  – administrator public -  preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”   
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă 
18 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială 18 voturi “pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru închirierea  suprafeţei menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
    Leu Mihai  – administrator public -  preşedinte de rezervă;  

Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială. 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.130/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
 

La punctul 30 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de concesiune  
asupra terenului  în suprafaţă de 134,0 mp , proprietate privată a municipiului Hunedoara, situat în  
b-dul. Dacia, înscris în CF Hunedoara nr. 61996, către SC KOKY ARMONY COMPANY IMPEX 
SRL actuala  proprietară a  spaţiului comercial cumpărat  de  la  SC GE-LU RETAIL SRL 
Hunedoara.   
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Aş vrea să fac o remarcă, dacă vă aduceţi aminte de sărbătorile de primăvară, s-a 

închiriat mp cu 50 de lei, asta înseamnă 11 euro. Aici, nu am înţeles nimic, şi nici nu vreau să 
înţeleg. Nişte băieţi deştepţi şi-au luat un teren, au făcut construcţie, au vândut la alţii construcţia, 
dar terenul nu este al lui. Cum să facă construcţie pe un teren care nu e al lui, aşa se trec terenurile 
în proprietatea lor…” 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Să vă explic despre ce este vorba.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru : 
„Am spus că nu vreau să ştiu despre ce este vorba.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„Cineva a concesionat un teren de la primărie, a luat autorizaţie de construcţie pe acel 

teren, a construit o clădire. Între timp a apărut criza şi nu a putut să termine clădirea.  A vândut 
clădirea, iar noul proprietar care a venit cu clădirea, terenul nu era al lui, era al primăriei, şi atunci a 
trebuit ca concesiunea de pe firma veche să se treacă pe firma nouă, pentru cea care a cumpărat 
clădirea. Avea doar clădirea şi nu avea terenul. Despre asta este vorba. Legea permite. Înainte a 
fost 15 euro mp, acum e 18 euro mp, este un pic mai mare. Este pe o perioadă limitată de 7 ani.” 
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Dl. Mărginean Alexandru : 
„După aceea ce se întâmplă?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
„După aceea se concesionează, sau se cumpără.” 
 
Dl viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Nu e nimic rău în asta, să-l cumpere.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
„Ca să nu inducem suspiciuni, unde nu este cazul. Este o construcţie existenţă, 

regimul juridic, codul civil permite chestiunea asta, este un contract de concesiune. Din moment ce 
proprietarul construcţiilor nu mai este acelaşi, este firesc să se facă un nou contract de concesiune 
sau act adiţional. Ce se întâmplă după aceea, este treaba concedentului şi a concesionarului. Se 
face un nou contract, se face licitaţie publică din nou.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.131/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 31 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a două 
camere, una în suprafaţă de 20,03 mp, cealaltă în suprafaţă de 19,64 mp.,  situate în  municipiul 
Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U47, nr. cadastral 
2568-C1-U4, respectiv  C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U49,  nr. cad. 2568-C1-U2,  proprietate 
privată  a municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan : 
„Un amendament la art.3, privind componenţa comisiei, în loc de Bobouţanu Dan- dl. 

Demeter Ladislau.” 
 
 Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă cu 17 

voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (Farcaş Ladislau). 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
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Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea  a două camere, una în suprafaţă de 20,03 mp, 
cealaltă în suprafaţă de 19,64 mp., situate în  municipiul Hunedoara, str. N. Bălcescu nr.1, 
înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U47, nr. cadastral 2568-C1-U4, respectiv  C.F. 
Hunedoara nr. 60026-C1-U49, nr. cad. 2568-C1-U2, proprietate privată  a municipiului Hunedoara, 
a constatat următoarele: 
 
Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 18 voturi “pentru”   
 Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,  disciplină 
contractuală – membru 18 voturi “pentru”   
 Popa Aurelia - Anişoara – Director economic adjunct – membru 18 voturi “pentru”   
 Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, Disciplina în 
Construcţii – membru 18 voturi “pentru”   
 Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică  - membru 18 voturi “pentru”   
                                                                                                                             

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea camerelor menţionate mai sus,  este următoarea: 
 
           Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
           Hărănguş Angela – consilier superior Birou Impozite şi Taxe locale, Persoane juridice,  
disciplină contractuală - membru; 
           Popa Aurelia - Anişoara – Director economic adjunct – membru; 
          Gherghina Horia – inspector specialitate Serviciul Urbanism, Amenajarea Teritoriului, 
Disciplina în Construcţii - membru. 
           Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic, Direcţia juridică  - membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea camerelor 
menţionate mai sus, a constatat următoarele: 
 
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 18 voturi “pentru”   
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă;              
                                                                                                                        18 voturi “pentru”   
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 18 voturi “pentru”   
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                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea camerelor menţionate mai sus,  este următoarea: 
                                                                                                                                           
Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi Taxe locale, Persoane fizice – membru rezervă; 
Preda Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă. 
 

A părăsit  sala de şedinţă dna. consilier Radu Carollina, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 

Art.4-7 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.132/2013 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 32 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  prin licitaţie publică  
a  terenului în suprafaţă de  4803,0 mp situat în str. Pădurea Oraşului din municipiul Hunedoara, 
înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 64177,  nr. cadastral 64177, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara.  

 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Voinia Claudiu care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou ţanu Dan:  
„Amendament la art.5, numeşte comisia în vederea concesionării terenului, în 

următoarea componenţă, în loc de dl. Bobouţanu Dan să fie dl. Demeter Ladislau.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar Bobouţanu Dan, care se aprobă cu 16 

voturi „pentru” şi un vot „împotrivă” (Farcaş Ladislau). 
 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
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4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot stabilirea comisiei în vederea organizării şi 
desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea  terenului în suprafaţă de  4803,0 mp situat în 
str. Pădurea Oraşului din municipiul Hunedoara, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 64177,  nr. 
cadastral 64177, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 

Demeter ladislau– Director Tehnic – preşedinte 17 voturi “pentru”   
Noghiţă Luminiţa Marinela  – consilier local – membru 17 voturi “pentru”   
Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică  –  
                                                                                       Membru 17 voturi “pentru”   
Gherghina Horia – inspector de specialitate S.U.A.T – membru 17 voturi “pentru”   
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic – Direcţia juridică – membru 17 voturi   
                                                                                                                   “pentru”   
Şăucă Ştefan– şef birou Direcţia generală a finanţelor publice a jud. Hunedoara –  
                                                                                           Membru 17 voturi “pentru”   
Moise Iulica Dorina – consilier superior S.U.A.T. – membru  17 voturi “pentru”   

                                                                                                                             
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru concesionarea  terenului menţionat mai sus,  este următoarea: 
 

Demeter ladislau– Director Tehnic - preşedinte; 
Noghiţă Luminiţa Marinela  – consilier local – membru 
Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică  – membru 
Gherghina Horia – inspector de specialitate S.U.A.T – membru 
Laslău Militon Dănuţ – consilier juridic – Direcţia juridică - membru  
Şăucă Ştefan– şef birou Direcţia generală a finanţelor publice a jud. Hunedoara - 

membru 
Moise Iulica Dorina – consilier superior S.U.A.T. – membru   

 
Art.6-8 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.133/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 33 al ordinii de zi Raportul privind starea economică, socială şi de  mediu a 

Municipiului Hunedoara pe anul 2012. – Nu sunt discuţii. 
 
 Dl. Magaon Jane:  
 „Înainte de a trece la ultimul punct de pe ordinea de zi, punctul Diverse, aş vrea să-i 

dau cuvântul doamnei deputat Carmen Hărău.” 
 

Dna. deputat Carmen H ărău:  
„Vă mulţumesc frumos domnule preşedinte de şedinţă. Mă bucur că sunt cu 

dumneavoastră, că s-a întâmplat să fiu acasă şi să fiu liberă, şi ne putem felicita reciproc, ca să zis 
aşa, înainte de Paște. Ce vreau să vă spun, ca lucruri care ţin de cum se vede Hunedoara sau cum 
se vede România de la Bucureşti, vă asigur că în pofida evenimentelor nu tocmai plăcute, cu 
disensiuni şi neînţelegeri care au avut loc în ultima perioadă, U.S.L.-ul merge mai departe, şi se fac 
eforturi la nivel central ca U.S.L.-ul să-şi facă treaba. Vreau să vă spun că am fost săptămâna 
trecută la conferinţa de alegeri din Caraş, unde am reprezentat, din dispoziţia domnului preşedinte, 
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pe liberalii hunedoreni acolo, ocazie cu care, inclusiv în discuţii informale, s-a subliniat faptul că da, 
U.S.L.-ul este o structură politică solidă, este un vehicul politic care va trebui să facă o cotitură spre 
bunăstarea României în perioada care vine, iar cei care vor face pasul înapoi şi vor strica U.S.L.-ul 
vor avea, conform sondajelor, de dat socoteală straşnic electoratului care şi-a pus speranţă 
serioasă în această structură. Cu toate acestea, tot din zonele, ca să zic aşa, era să spun zone 
înalte, dar nu există înalt şi jos, pentru că, pentru mine şi în mod cert şi pentru dumneavoastră, cea 
mai importantă şi cea mai înaltă zonă din punct de vedere al preocupărilor, tot Hunedoara rămâne. 
Din zona Bucureştiului vrea să vă spun, cu toată unitatea U.S.L., se caută sprijinul oamenilor care 
au expertiză indiferent de partidul din care aceşti oameni fac parte. Vreau să vă spun că am fost în 
Caraş oaspeţii domnului Frunzăverde, de puţină vreme trecut la, relativ de puţină vreme trecut în 
U.S.L., a fost acolo domnul Stănişoară, e vorba de personalităţi ale altor partide care sunt apreciate 
în sensul valorii personale electorale pe care o au, şi utilizate în sprijinul şi în favoarea unei 
construcţii politice care se doreşte a fi, v-am spun, una solidă şi consistentă. 

În ceea ce priveşte strict activitatea parlamentarului, despre o chestiune vreau să vă 
spun, vin din nou războaie la rectificarea bugetului, orizontul de timp care ni s-a dat, pentru 
promisiunile care ni s-au făcut la nivelul miniştrilor şi pe care eu le-am făcut hunedorenilor, domnului 
primar, şi nu am de gând să mă fac de râsul lumii şi dumneavoastră, este un an, şi avem de adus 
nişte bănuţi. Nu am căpătat încă banii pentru Castel şi mă stresează lucrul acesta de nu pot să vă 
povestesc. Sunt foarte, foarte aprigă în a cere banii pentru Castel şi s-a reiterat, inclusiv la Reşiţa, 
promisiunea că da, vom avea banii care ni s-au promis pentru Castel. În plus faţă de aceasta, vreau 
să vă informez că de circa o lună şi jumătate am făcut interpelare parlamentară şi declaraţie politică 
privind absorbţia fondurilor europene. Deci acum o lună şi jumătate îl întrebam pe ministru, şi am 
solicitat şi am primit de circa două săptămâni, graficul de lucru pe anul 2013 pentru fonduri 
europene. Absorbţia fondurilor europene trebuie să înceapă în 2014, şi dacă 2014 ne prinde cu 
lecţiile nefăcute, axele neprecizate, metodologiile nefăcute, iar ajungem în 2016 şi începem să 
plângem pe urmă că nu avem timp să absorbim. Am primit răspuns sub forma unor acţiuni din 
partea ministrului Teodorovici, şi am, dragi colegi, nevoie de sprijinul dumneavoastră în identificarea 
aplicanţilor care pot şi doresc să absoarbă fonduri europene. Am început o acţiune în acest sens cu 
domnul primar, doar o solicitare expresă de vizită economică în India a făcut-o pe doamna ministru 
a turismului, doamna Grapini, să nu fie acum, înainte de Paște, la noi, dar va veni după Paște, şi 
informaţii pe oamenii de afaceri că turismul, fiind una dintre zone care ne interesează aici, ca 
dezvoltare, în Hunedoara, să-şi pregătească discuţiile pentru ce va urma. Am avut câteva meciuri 
foarte serioase, vreau să ştiţi despre ele, în legătură cu Lacul Cinciş, care era cât pe ce să se 
golească acum în plină vară, în pragul verii, pentru nu ştiu ce reparaţii, a fost o întreagă agitaţie pe 
zonă, a dat bunul Dumnezeu şi am stopat această neregulă. 

Vreau să vă mai spun câte ceva şi să vă mulţumesc, să vă mulţumesc tuturor celor 
care v-aţi implicat, şi v-aţi implicat foarte mulţi, surprinzător de mulţi, şi nu de culoare politică P.N.L., 
în acţiunea doamnelor liberale. Organizaţia femeilor liberale, pentru cine nu ştie, O.F.L., a cărei 
preşedintă, cel puţin la momentul acesta sunt, a organizat o colectă de carte pentru mobilarea unor 
biblioteci aflate în oarecare dificultate, şi dumneavoastră stimaţi prieteni, consilieri şi de alte culori 
nu doar de culoarea liberală, ne-aţi ajutat, şi mulţumesc domnului primar şi domnului viceprimar 
pentru donaţie, şi celor care ne-au ajutat cu bani pentru a putea cumpăra fond de carte nouă, lista 
se închide de abia a doua zi după Paște aici la Hunedoara, deci vă aşteptăm în continuare pe toţi 
cei amatori să susţineţi, fără culoare politică, o idee liberală bună. Dar oricum vă mulţumesc, 
colecta de carte de la judeţ, din judeţul Hunedoara, efectuată în Hunedoara, Deva, Brad, Orăştie, 
Haţeg, Petrila, Vulcan, Uricani, Petroşani, a fost un real succes şi o acţiune liberală de anvergură 
organizată la nivelul judeţului. Vreau de asemenea, ca în numele organizaţiei femeilor liberale, să 
vă invit în 1 iunie, se mută organizaţia judeţeană a femeilor liberale la Hunedoara, de data aceasta 
cred că în parcul de lângă Catedrală, am avut câteva discuţii preliminare cu domnul primar care ne 
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acordă tot sprijinul în acţiunile pe care le promovăm, vom face nişte surprize foarte plăcute copiilor, 
luaţi copilaşii de mână, cei care aveţi, luaţi elevii de mână cei care aveţi elevi, şi haideţi că avem 
treabă în 1 iunie într-un oraş, cei drept, un pic cam necăjit şi cam cenuşiu, dar pe care va trebui, 
muncind umăr lângă umăr, să îl facem din ce în ce mai viu şi mai colorat în anii care vin. Aş avea o 
rugăminte, pe care v-aş ruga să o luaţi în studiu, am mai făcut, mi se pare chiar am făcut o repetare 
a acestei idei în biroul municipal P.N.L., consider că este cazul să ştiţi şi dumneavoastră, la 
cabinetul parlamentar ajung cetăţeni care susţin, poate că nu este aşa, dar poate că domnul primar 
s-ar preta la un sondaj, desele sondaje pe care dumneavoastră le faceţi, din câte ştiu eu, în 
legătură cu nevoile cetăţenilor, parcări cu plată, parcări cu plată între blocuri, ca oamenii să aibă 
grijă să, şi ar poate, şi o soluţie de a aduce mai mulţi bani la comunitatea locală, eu ştiu, poate 
cineva dintre dumneavoastră consideră că ideea merită reţinută, şi eu ştiu, pusă în discuţia 
Consiliului local pentru o şedinţă viitoare. 

Vreau să-l mai felicit, încă odată, să-l felicit şi eu pe domnul Mureşan, sunt convinsă 
că va fi un mare câştig pentru consiliul local, şi pentru cei care nu ştiu vă spun cu toată sinceritatea 
că foarte mulţi dintre economiştii care au pornit din această zonă în ultimii zeci de ani au trecut prin 
mâna domniei sale. Mulţumiri pentru această problemă, de mult începută şi continuată din câte ştiu, 
şi sper că va fi….” 

        
Dl. Rusu Constantin:  
„Nu numai economiştii. Şi juriştii.” 

 
Dna. deputat Carmen H ărău:  
 „Eu despre economişti vorbesc domnule consilier, că sunt economist şi ştiu despre ce 

vorbesc, dar probabil că şi jurişti. Îl felicit din tot sufletul, şi ştiu că va fi o persoană care va aduce 
plus valoare serioasă în consiliul nostru. 

Ce să vă spun, încă odată vă mulţumesc, mă declar foarte mulţumită de modul în care 
lucrez cu Consiliul Local Hunedoara, ca reprezentant al hunedorenilor. Mă declar foarte mulţumită 
de atmosfera constructivă pe care am văzut-o astăzi aici, cu discuţii la obiect şi în interesul 
cetăţeanului. Consider că în aceste condiţii, hunedorenii, oamenii care ne-au ales au o şansă să 
spere că vor trăi mai bine. Continuă acţiunea pe care în mod inevitabil o duc umăr lângă umăr cu 
conducerea Primăriei, cu primarul Hunedoarei pentru investitori, oameni de afaceri, şi vă rog să mă 
credeţi că ne-a ajutat consistent domnul preşedinte Moloţ, pentru că bătaia este cruntă, de 
exemplu, de câteva ori m-am întâlnit în arenă cu doamna primar Olguţa Vasilescu, nu este un 
adversar de neluat în seamă când este vorba despre capacitat investitori să vină acolo, în plus, faţă 
de mine, domnia sa beneficiază de susţinere politică, este un politician vechi, foarte consistentă, şi 
mai ales de amiciţia, de susţinerea şi de cooperarea grupului politic din care face parte acolo la ea 
la Craiova. 

Vă doresc mulţi ani, vă doresc sărbători fericite, şi dumneavoastră şi tuturor 
hunedorenilor. Mi-e dor să umblu pe stradă printre hunedoreni, datorită faptului că am avut mult, 
mult de treabă în aceste ultime trei luni în Bucureşti, lucrul acesta nu l-am mai făcut, vă anunţ că au 
apărut două ordonanţe de urgenţă de interes pentru absorbţia fondurilor europene,  le găsiţi în 
fiecare zi, afară de duminică, între ora 1300 şi ora 1800 la cabinetul parlamentar de pe strada George 
Enescu, persoana de contact fiind domnişoara Daniel Logofătu, preşedinta organizaţiei P.N.L. de 
tineret.  

Vă mulţumesc frumos şi încă odată, „Sărbători fericite” dumneavoastră şi tuturor 
cetăţenilor Hunedoarei.” 
 

Aplauze furtunoase. 
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La punctul 34 al ordinii de zi – Diverse 
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
 „Vreau doar să fac o invitaţie pentru Sfintele Paşti de sâmbătă. Cu ajutorul lui 

Dumnezeu s-a ridicat un schit, o mănăstire cu hramul Sfântului Nectarie, funcţionează începând de 
ieri, şi vom face Sfintele Sărbători de Paşti. Este o zonă retrasă, la 10 kilometri de la intrarea de la 
Pestiş pe stânga, vă aşteptăm cu drag, este o zonă chiar superbă, şi să vă simţiţi cu adevărat 
apropiaţi de partea duhovnicească. Sfântul Nectarie este de la Pestiş pe Valea Nandrului, la Valea 
Roatei, vă aşteptăm sâmbătă noaptea la Înviere, să vedeţi ce înseamnă o mănăstire de călugări.” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Eu aş vrea să vorbesc despre altceva. Până la urmă suntem aleşi de cetăţeni, avem 

o responsabilitate, aşa cum spunea şi doamna deputat aici, şedinţa de astăzi a decurs foarte corect 
pe, mai degrabă, pe discuţii, pe principii, şi nu pe patimi politice, dar şi cetăţenii trebuie să înţeleagă 
că administrarea oraşului nu înseamnă doar a le face lor bine, ci şi ei trebuie să-şi facă bine. Garda 
de Mediu împreună cu Apele Române au desfăşurat trei controale la Primăria Hunedoara, şi în final 
am primit doar un avertisment, dar suntem la un pas de a primi şi titulatura de cel mai murdar oraş 
al judeţului Hunedoara pe râul Cerna, aici era referirea, şi totodată în zona caselor unde se găsesc 
adevărate focare de infecţii. Am somat cetăţenii care locuiesc la aceste case, şi mă refer la intrarea 
în municipiul Hunedoara, dacă vă uitaţi mergând către Cinciş coasta din partea stângă, uitaţi-vă la 
cursul râului la picioarele podurilor, şi mai ales în zona Buituri. Nu este suficient dacă noi de la 
Primărie facem tot efortul şi facem curăţenie zilnic, împreună cu firma care are contractul de 
concesiune pe salubrizare, şi cealaltă care are contractul de concesiune pe zonele verzi, este 
important ca şi cetăţeanul să înţeleagă că are nişte obligaţii, şi profit de faptul că avem televiziunea 
în sală, am construi, administraţia locală a construit, nişte, eu le spun nişte filigorii, nişte adăposturi 
pentru acele pubele de gunoi, foarte frumos arată, uitaţi-vă în anumite zone cum este cartierul Micro 
IV, cartierul Micro V. Cea din cartierul Micro IV a funcţionat cam trei săptămâni de zile, după care au 
început să o devasteze. Este păcat că cetăţenii care locuiesc în aceste zone nu îşi spun un punct 
de vedere atunci când întâlnesc oamenii străzii, nu sună la Poliţia Locală, pentru că poliţia nu poate 
să patruleze, şi riscăm să devenim nu doar un oraş cenuşiu, ci şi un oraş foarte murdar în zonele 
acestea de unde se strânge gunoiul. Totodată un lucru remarcat de controlul Gărzii de Mediu, sunt 
mulţi cetăţeni de la case care nu au contract cu serviciul de salubritate, şi atunci evident că îşi duc 
gunoiul şi şi-l lasă pe zona de la ieşire din Hunedoara, pe zona de la Teliucu II. Probabil domnule 
secretar, ar trebui să facem o hotărâre de consiliu local, dacă este cazul, şi să-i obligăm pe toţi 
cetăţenii de la case să aibă un contract cu operatorul de salubritate. Săptămâna aceasta m-am 
deplasat în Alba-Iulia pentru a vedea Serbările Cetăţii. Nu este un oraş mai mare decât noi, este un 
oraş foarte curat, pentru că cetăţenii în primul rând menţin această curăţenie, iar Zilele Cetăţii şi la 
noi vor urma, cât de curând Zilele Municipiului Hunedoara în iulie, se ţin exact în incinta cetăţii, cu 
mici, bere, muzică medievală, fără pic de mizerie. Cred că ar trebui, în calitate de consilieri locali, 
noi toţi care răspundem de anumite străzi, să facem acele întâlniri pe care domnul primar a şi 
început să le facă în cartiere, şi să le explicăm oamenilor că au şi ei o obligaţie, dacă vor să 
menţinem oraşul curat împreună. Mulţumesc.” 

        
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Mână în mâna, acum să zic, cu domnul viceprimar, referitor la situaţia Castelului 

nostru, dacă anul trecut ne lăudam cu peste 120.000 de mii de vizitatori, anul acesta se pare că nu 
a început prea roz, foarte mulţi vizitatori, atât străini cât şi din România, adică concetăţeni de-ai 
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noştri, nu mai intră în Castel, preferă să ajungă în curtea Castelului, fac numai poze Castelului 
pentru că li se pare biletul foarte scump, plus taxa pentru fotografiere. Şi încă o chestie, nu se fac 
reduceri de grup. Vin foarte mulţi elevi şi nu au o reducere de grup, foarte mulţi se întorc, vin până 
în curte, fac poze Castelului şi pleacă. 

Fiind în Săptămâna Mare, am înţeles că Primăria organizează 1şi 2 mai un mare 
spectacol în Hunedoara, ceea ce este, pe de o parte, de apreciat, pe de altă parte, e Joia Mare. 
Înţeleg că este 1 mai şi că este liber, spectacolul este pe 1 şi pe 2, fiind Săptămâna Mare şi se 
citesc Evangheliile în biserici, zicea şi domnul consilier Crişan, nu mi se pare o oportunitate foarte 
bună. Înţeleg că în ziua de 2 mai este şi Ziua Tineretului.” 

  
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Referitor la problema cu Castelul, vreau să vă anunţ în mod oficial că, faţă de 

trimestrul I al anului trecut, în trimestrul acesta s-au încasat de 8,3 ori mai mulţi bani pe biletele de 
la Castel, în nici un caz nu a scăzut numărul turiştilor, iar turiştii care preferă să intre în curtea 
Castelului şi să nu plătească bilet şi să fotografieze, o făceau şi când era biletul 10 lei, sunt aceiaşi 
pentru care nu prezintă nici un fel de interes Castelul. 

În ceea ce priveşte 1 şi 2 mai, 1 mai este şi Ziua Internaţională a Muncii, şi tocmai 
pentru ca să nu amestecăm lucrurile şi să fim acuzaţi de ceea ce spunea doamna consilier, am 
hotărât ca această serbare, respectiv 1 mai şi ziua de 2 mai, Ziua Tineretului, să o facem în incinta 
stadionului, tocmai pentru ai proteja pe cei care doresc să sărbătorească Săptămâna Mare în linişte 
şi pace. Deci cei care doresc să serbeze ziua de 1 mai, având în vedere că noi nu le putem oferi 
spaţiu de picnic, pentru că nu avem condiţiile legale pentru a putea crea un astfel de spaţiu, ne-am 
hotărât să le acordăm posibilitatea de a sărbători în incinta stadionului.” 

 
Dl. Mărginean Alexandru:  
„Este firesc şi normal ca primăvara să se facă reparaţiile stradale, şi tot ceea ce ţine 

de gospodărire. Apreciez şi salut faptul că s-a început, cum este pe strada Transilvaniei, s-a început  
asfaltarea, pentru că tot reparăm, şi e foarte bine să intrăm în forţă, dar sperăm să se şi termine 
acea stradă, şi cu ocazia aceasta, nu ştiu dacă mai sunt prin zonă cei care au făcut marea asfaltare 
în Hunedoara, că sunt, bănuiesc, încă în garanţie străzile. La intrare în oraş cel mai frumos, la 
giratoriu cu piramidă, plin de apă. Deci cum veniţi dinspre Deva, acolo este groapă, şi asta trebuie 
rezolvată. ” 

  
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Se va reface.” 

 
Dl. Rusu Constantin:  
 „Aş vrea în primul rând să salut prezenţa în rândurile noastre a domnului profesor 

Mureşan. Cred că este un real câştig din punct de vedere a calităţii participării la actul decizional pe 
care noi trebuie să-l facem în consiliul local. 

Apoi, în completarea spuselor domnul viceprimar, este foarte bine că se ridică aceste 
probleme pe care le-am ridicat şi acum câteva luni de zile. Nu mai suntem în campanie electorală, 
nu mai trebuie să spunem doar ceea ce vor oamenii să audă, ci şi ceea ce trebuie să audă. 
Venisem cu o propunere, şi aş dori să fie materializată, să căutăm o formă de colaborare, de 
responsabilizare a asociaţiilor de proprietari în legătură cu păstrarea curăţeniei în zonele verzi dintre 
blocurile din interiorul micro cartierelor. Aici nu este vorba numai de cursul râului Cerna. Mergeţi 
prin oraş şi vedeţi. Aceştia sunt oamenii, din păcate. Aceasta este calitatea oamenilor din municipiul 
Hunedoara, şi numai din municipiul Hunedoara, şi v-aş sugera să mergeţi pe zona Râului Mare 
Retezat, spre pârtia de schi, unde vin oameni din toate colţurile ţării. Este dezastru. Este calitatea 
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umană de pe meleagurile acestea, şi dacă nu o responsabilizăm prin disciplină, nu avem cum să o 
responsabilizăm. Ne spunea domnul viceprimar despre mizeria fizică existentă, gunoaie. Uitaţi-vă şi 
la mizeria fonică, mizeria verbală la care suntem supuşi tot timpul când treci pe stradă. Discutăm 
despre organizare de evenimente, şi aici nu vreau să fiu înţeles greşit, auzim sute de decibeli de 
manele. Mergeţi vă rog frumos, chiar este zona mea, zona Ştefan cel Mare, mergeţi la baza zonei la 
cele două blocuri, X1 şi X2, iertaţi-mă, dar urlă, sunt mii de decibeli, şi vreau să vă spun că am dat 
telefon la poliţie şi nu a venit nimeni. Şi atunci mă întreb unde este poliţia sau unde este cine ar 
trebui să-şi facă treaba. Oare acele persoane care tulbură liniştea, pentru că ne încadrăm într-un 
text contravenţional, tulburarea liniştii şi ordinii publice, nu pot fi sancţionate? Şi dacă pot fi 
sancţionate, nu pot fi executate după aceea? Ne tot ocolim şi spunem degeaba le dăm amenzi, ne 
încărcăm cu amenzile, că nu avem cum să-i executăm. Dacă păstrăm atitudinea aceasta nu o să 
realizăm nimic niciodată. Dacă vrem să schimbăm oraşul, atunci trebuie să fim noi responsabili şi 
să-i responsabilizăm şi pe cei din jur. Dacă nu pot fi responsabilizaţi cu vorba bună, atunci prin forţa 
coercitivă. Nu putem altfel. Mulţumesc.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
„Aş vrea să spun şi eu ceva. Revin, în urmă cu aproximativ nouă luni, un an de zile, 

mă doare Castelul, şi am spus şi am venit atunci cu o informare, vream să ştiu, firma care a plecat 
şi a lăsat acea schelă pe Castel, este plecată de un an şi jumătate acea firmă de la noi din 
Hunedoara. Eu trec zilnic pe lângă acest castel, şi mă doare, mă doare mult mai mult când mă uit la 
televizor şi în fiecare zi la mica publicitate văd acea schelă pe castel la mica publicitate şi mă doare, 
credeţi-mă. Am zis să căutăm o soluţie, să găsim ceva, pentru că este urât. Castelul nostru frumos, 
vrem să atragem turişti, vrem să facem multe lucruri bune, dar acest lucru nu-l putem rezolva, eu zic 
un lucru simplu. Nu putem să rezolvăm cu acea firmă din Timişoara, haideţi să căutăm pe cineva de 
la noi de aici, nu cred că nu găsim pe cineva, o firmă, vă spun eu că poate chiar la mai puţin de 
jumătate din preţ poate da acea schelă jos, numai să nu o mai vedem acolo. Aşa cum v-am spus 
acum câteva luni, a mai trecut o iarnă, vor putrezi şi nu se va mai putea urca nimeni pe ea, şi este 
păcat.” 

  
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Nu este nici un fel de problemă să dăm schela acea jos, problema este că lucrarea 

acolo încă nu este gata. Când doamna deputat ne va aduce finanţarea pentru Castel, lucrările vor 
continua. Nu se degradează, pentru că am întrebat şi eu. Acolo este o lucrare în derulare care s-a 
oprit din lipsa finanţării.” 

 
Dna. deputat Carmen H ărău:  
„Parcă aveaţi 10 miliarde în buget pentru el, nu?” 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
 „Nu-i mai avem.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
„Domnule primar, anul trecut situaţia contorizării biletelor nu era aşa de strică ca 

acum, poate că aşa se explică creşterea.” 
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Dl. delegat s ătesc Farca ş Leontin:  
 „Două probleme pentru satul Groş. Una ar fi să-i anunţăm pe cei de la Luxten, avem 

vreo şase becuri pe stâlp care sunt arse.  
A doua problemă ar fi dacă este posibil ca anul acesta să intre în reparaţie căminul 

cultural de la Groş. V-aş ruga din suflet, domnul viceprimar ştie despre ce este vorba, am face şi 
noi o nedeie pădurenească, noi cei din Gorş ne ţinem de pădureni, şi am face o nedeie 
frumoasă, cu toţii consilierii, cu domnul primar.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 
Dna. deputat Carmen H ărău:  
„Numai puţin daţi-mi şi mie voie, pentru că am rămas cu gândul agăţat acolo, e foarte 

adevărat că este vina mea că nu luat bugetul odată publicat, dar eu de prin luna ianuarie tot 
povestesc pe la Bucureşti, domnule, din toată sărăcia, din toată sărăcia hunedorenii pun şi  ei 1 
milion, vreau diferenţa, nu mai pot, măcar să tac din gură să nu mai spun că Hunedoara…..” 

 
Dl. viceprimar Dan Bobou ţanu:  
 „Puteţi să spuneţi că sunt alocaţi 100.000 de mii de lei pentru proiectare, şi 

diferenţa….” 
 

Dna. deputat Carmen H ărău:  
„Despre 1 milion de lei vă tot vorbesc, e clar, deci nu-i mai avem în buget prinşi.” 

 
Dl. delegat s ătesc Farca ş Leontin:  
„Şi în ultimul rând, în numele cetăţenilor din satul Groş, vă dorim un Paște Fericit şi 

tot ce vă doriţi dumneavoastră.” 
  

Dl. Cuciurean Dinu:  
„Am ajuns la dumneavoastră datorită situaţiei proaste a siguranţei traficului în 

Hunedoara. Asta degenerează de foarte mulţi ani, şi acum se pare că ajunge aproape la un 
apogeu, dar noi avem şansa să îndreptăm, pentru că există o lucrare acum care trebuie să se 
termine, şi ar fi bine înainte de a se termina să fie avut în vedere că toate marcajele, toate 
semafoarele toate sunt făcute cum trebuie, pentru că eu când am făcut şcoala de şoferi nu trebuia 
să fac opririle pe care le fac acum. Poliţia este inexistentă, în afară de faptul că stă cu radarul nimic 
nu face, dacă îi sesizezi şi îi chemi, cum spunea domnul consilier Rusu, la o intervenţie, destul de 
rar mai vin. Eu stau pe strada Streiului cu domnul consilier Muzsic, nouă ne-au furat capacele de la 
canalele de pe stradă, am sunat la poliţie, am ieşit la geam şi am strigat la ei, şi vreau să spun că ei 
mi-au arătat ranga şi mi-au spus: hai jos dacă ai curaj. Am sunat de multe ori la poliţie pentru fel de 
fel de chestii, nu sunt dilimac de cap să-mi fac de lucru singur, dar sunt nişte chestii care trebuie 
respectate, nişte norme, nişte reguli care trebuie respectate. 

Nu ştiu dacă aţi auzit dumneavoastră, dar at fi bine totuşi să aveţi în vedere, rromi 
foarte mulţi deja sunt veniţi cu maşini de nu ştiu care şi de nu ştiu cum, au început să creeze 
incidente în trafic, deci vin, te lovesc şi apoi sar pe tine să le sari cu banul. Să aveţi în vedere să 
vedeţi cine a mai păţit aşa ceva. Ce pot să fac în cazul acesta, că nu pot să mă iau cu ei la bătaie. 
Dacă eşti un pic, te gândeşti, uite îţi dau asigurarea şi ai scăpat de el, poate scap, şi când aud că 
poliţie se cam duc. Dar ieri de exemplu, veneam de la ţară, făceam dreapta acolo către Casa de 
Cultură, de la giratoriu, mergea rrom-ul, mergea cred că cu 20 la oră, am semnalizat corect să-l 
depăşesc, a accelerat până era să mă lovesc cu unu care făcea dreapta, care mergea către 
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dreapta în faţă, şi tot el a venit, ce domnule, vrei să mă omori în trafic? Aşa faceţi dumneavoastră? 
Dacă am trecut pe lângă tine acolo, de ce ai mers încet şi acum ai accelerat?” 

 
Dl. Cri şan Ovidiu:  
„Şi ce soluţii daţi? Ce soluţii daţi pentru această problemă? Ce aţi face 

dumneavoastră în locul nostru?” 
 

Dl. Cuciurean Dinu:  
„Trebuie sensibilizată cumva poliţia ca să-şi facă treaba. Eu vă spun altă fază. De 

exemplu poliţia consideră o faptă antisocială, de la procuratură dau neînceperea urmării penale 
pentru că nu constituie faptă, că i se fură una, alta, nu se constituie faptă anti socială. Păi atunci hai 
să spunem se încadrează până la o anumită sumă să nu fie faptă anti socială. Eu ştiu că odată, la o 
instalaţie care era în funcţie se chema, cum naiba se chema, sabotaj. 

Eu am venit aici la dumneavoastră numai din cauză că era să am un accident la 
intersecţia de la Union, şi nu e prima oară, a fost copie la indigo de atâtea ori. Hunedoreanul nu e 
învăţat să meargă pe banda întâi, toţi merg pe banda a doua, şi de acolo fac direct dreapta. Eu 
mergeam pe banda întâi, încet, nu mergeam tare, acolo la intersecţia de la Kaufland numai că nu 
m-a înjurat, deşi avea stop, trebuia să oprească. Mi-am făcut datoria şi i-am întrebat pe poliţai, că ei 
trebuie să fie acolo, domnule de ce nu sunteţi aici când nu merge semaforul în ora de vârf? Păi nu 
vrei dumitale să vin când vrei dumneata să vin aici. Ba o să ajungi, pentru că o să mă pun acuma 
cu voi şi o să ajungi, să staţi aici în trafic, pentru că asta trebuie să faceţi. E uşor, ei numai stau cu 
radarul acolo, numai apasă pe un buton, îl mai ia pe câte unul, ei nu mai vin să facă nimic, şi 
problema aceasta degenerează cam de mulţi ani. În Hunedoara sunt mulţi care mă cunosc, am mai 
avut şi alte intervenţii cu alte ocazii şi înainte de Revoluţie. Nu vreau să mă bat cu cărămida în 
piept, nu am vrut să ies în evidenţă, nu am vrut să mă bag să fac nu ştiu ce, să ştie lumea de mine, 
dar am zis să-mi văd eu de treaba mea. Acesta a fost un oraş muncitoresc din totdeauna. Oamenii 
sunt obişnuiţi să meargă la birt şi în rest nu îl interesează. Cum e acolo la noi la stadion, băutură cu 
aromă de votcă. Ce naiba o mai fi şi aia nu ştiu. 

Să ştiţi că am fost foarte impresionat de şedinţa dumneavoastră de consiliu, chiar nu 
mă aşteptat să văd atâta, chiar bătaie să spun aşa, pe subiecte. Tot aşa vă doresc să mergeţi 
înainte pentru interesul oraşului, şi sper să iasă ceva în oraşul acesta, ca să ne mişcăm cumva. 
Cum spunea domnul consilier Rusu şi domnul viceprimar, este foarte multă mizerie în oraş, foarte 
multă. Eu v-aş da exemplul Călanului, nu este foarte departe de Hunedoara, dar este curat. Când 
intri în Călan de la drumul european, semnalizat, marcat, curat drumul, rigole, frumos. Şi mai sunt. 
Eu fac foarte mulţi kilometri prin oraş. Eu repar aparate, imprimante, copiatoare, chestii din astea. 
Îmi zăpăcesc maşina prin gropile astea. Vă mulţumesc foarte mult şi îmi pare rău dacă v-am 
reţinut.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.  
 

Dl. Magaon Jane:  
„Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.” 
 
 
PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
 

şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 29.04.2013 
 
 
 

1. Proiect de hotărâre prin care se ia act de încetarea mandatului de consilier local al 
doamnei  Ghenea Silvia Aneta înainte de expirarea duratei normale a acestuia, precum şi validarea 
mandatului de consilier în Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, a domnului Mureşan Vasile. 

 Hotărârea nr.103/2013 se aprob ă în unanimitate . 
                   

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.125/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate. 
         Hotărârea nr.104/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

3. Proiect de hotărâre pentru  modificarea Hotărârii Consiliului local nr.79/2013 privind 
numirea reprezentanţilor Consiliului local al Municipiului Hunedoara  în Consiliile de Administraţie 
ale unităţilor de învăţământ preuniversitare şi unităţilor preşcolare aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2012 – 2013. 
 Hotărârea nr.105/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Local 
nr.131/2012 privind repartizarea pe zone a consilierilor locali în vederea îndeplinirii  
responsabilităţilor ce le revin potrivit prevederilor legale în vigoare. 

 Hotărârea nr.106/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

5. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Comitetului de înfrăţire şi a comisiilor pentru 
oraşele înfrăţite. 

 Hotărârea nr.107/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului şi 

aprobarea planului urbanistic de detaliu „Construire biserică ortodoxă„ str. Cerbului, municipiul 
Hunedoara. 
 Hotărârea nr.108/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
                 7. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuţiei bugetare pentru trimestrul I 2013 a 
bugetului local al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.109/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara, a sumei de pana la 7.000 lei cu ocazia vizitelor delegaţiilor straine si romanesti in 
municipiul Hunedoara in luna mai 2013. 

 Hotărârea nr.110/2013 se aprob ă în unanimitate . 
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9. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 Hotărârea nr.111/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

10. Proiect de hotărâre  privind acordarea de scutiri la plată impozitului pe clădire  pentru  
imobilul situat în municipiul Hunedoara  str. Avram Iancu, nr.1, bl.136, ap.25, proprietatea Asociaţiei 
Umanitare Betel. 

 Hotărârea nr.112/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 20.000 lei 
în vederea participării grupului de dans „La Fiesta” de la Clubul Copiilor din Hunedoara la „GALA 
DE DANS INTERNAŢIONAL”, eveniment care se va desfăşura la Argenteuil - Franţa, în luna mai 
2013. 

 Hotărârea nr.113/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

12. Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unor terenuri, aflate în 
proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,  în 
proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor. 
 Hotărârea nr.114/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii,  prin licitaţie publică, a spaţiului situat  
în municipiul Hunedoara, str. Nicolae Bălcescu nr.1, aflat în domeniul privat al Municipiului 
Hunedoara, înscris în CF nr. 60026, nr. cadastral 2568-C1-U5, în suprafaţă utilă de 20 mp şi 12,8 
mp cotă părţi comune. 

 Hotărârea nr.115/2013 se aprob ă în unanimitate . 
  

14. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe convenabile situate în 
municipiul Hunedoara.    

Hotărârea nr.116/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

15. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe de necesitate situate în 
municipiul Hunedoara. 

 Hotărârea nr.117/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 
16. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Târgului de comercializare animale vii  

în cadrul Serviciului Public Administraţia Pieţelor şi Oboarelor, aflat în subordinea Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara. 

 Hotărârea nr.118/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Local de Acţiune  la nivelul 
Municipiului Hunedoara.  

 Hotărârea nr.119/2013 se aprob ă în unanimitate. 
 

 18. Proiect de hotărâre privind  atribuirea de denumire de străzi în municipiul 
Hunedoara. 

 Hotărârea nr.120/2013 se aprob ă în unanimitate . 
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19. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local al municipiului 
Hunedoara nr.310/2012 privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare. 

 Hotărârea nr.121/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea încetării prin acordul părţilor a contractului de 
concesiune nr. 3/01.07.2009 privind  terenul  în suprafaţă de 2366,0 mp, a contractului de 
concesiune nr. 30/08.10.2010 privind  terenul  în suprafaţă de 3140 mp, situate în Parcul Industrial 
şi încetarea contractului de concesiune nr. 150/25.11.2010 privind  terenul  în suprafaţă de 160 mp, 
situat în Hunedoara, str. Viorele FN. 

     Hotărârea nr.122/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

21. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2013 
pentru  S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara, precum şi acordarea unui mandat 
împuternicitului  Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. PARC  INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 

 Hotărârea nr.123/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

22. Proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii prin licitatie publica a unor 
parcele de teren aflate în domeniul privat al municipiului Hunedoara si in administrarea S.C. Parc 
Industrial S.R.L. Hunedoara. 
 Hotărârea nr.124/2013 se aprob ă în unanimitate . 
 

23. Proiect de hotarare privind aprobarea unui schimb imobiliar. 
 Hotărârea nu a fost adoptat ă. 

 
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unor acte adiţionale la Contractul de 

închiriere nr. 196/2012 şi la Contractul de închiriere nr. 197/2012. 
 Hotărârea nr.125/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
25. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului local nr.42/2013 privind 

asocierea Municipiului Hunedoara prin Consiliul Local al Municipiului Hunedoara, Judeţul 
Hunedoara cu Comuna Pestişu Mic, prin Consiliul local al Comunei Pestisu Mic în vederea 
constituirii Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară „ECO SID HD”. 
 Hotărârea nr.126/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
26. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii între Municipiul Hunedoara şi S.C. 

Eco Sid S.R.L. Hunedoara în vederea organizării şi administrării evenimentelor cultural –educativ - 
distractive pe platforma din spatele tribunei oficiale a Stadionului Michael Klein Hunedoara, în 
perioada 01.05.2013-31.12.2013. 
 Hotărârea nr.127/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi o „ab ţinere” (Palc ău Ciprian) . 
 

27. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului 
Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. 
Hunedoara. 
 Hotărârea nr.128/2013 se aprob ă cu 17 voturi „pentru” şi o „ab ţinere” (Palc ău Ciprian) . 
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28. Proiect de hotărâre privind  atribuirea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a 
spaţiului  în suprafaţă de 36 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 
54,  în favoarea Comitetul Naţional Român pentru Drepturile Copilului Filiala Hunedoara. 
 Hotărârea nr.129/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
29. Proiect de hotărâre privind  aprobarea închirierii prin licitaţie publică a unei suprafeţe 

de 1 mp, situată în incinta Centrului Recreaţional Hunedoara, aflată în domeniul privat al 
Municipiului Hunedoara, în vederea instalării unui ATM. 
 Hotărârea nr.130/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea  transmiterii dreptului de concesiune  asupra 

terenului  în suprafaţă de 134,0 mp , proprietate privată a municipiului Hunedoara, situat în  b-dul. 
Dacia, înscris în CF Hunedoara nr. 61996, către SC KOKY ARMONY COMPANY IMPEX SRL 
actuala  proprietară a  spaţiului comercial cumpărat  de  la  SC GE-LU RETAIL SRL Hunedoara. 
 Hotărârea nr.131/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
31. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitaţie publică a două camere, 

una în suprafaţă de 20,03 mp, cealaltă în suprafaţă de 19,64 mp.,  situate în  municipiul Hunedoara, 
str. N. Bălcescu nr.1, înregistrate în C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U47, nr. cadastral 2568-C1-U4, 
respectiv  C.F. Hunedoara nr. 60026-C1-U49,  nr. cad. 2568-C1-U2,  proprietate privată  a 
municipiului Hunedoara. 
 Hotărârea nr.132/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
32. Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  prin licitaţie publică  a  terenului 

în suprafaţă de  4803,0 mp situat în str. Pădurea Oraşului din municipiul Hunedoara, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr. 64177,  nr. cadastral 64177, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
 Hotărârea nr.133/2013 se aprob ă în unanimitate . 

 
33. Raportul privind starea economică, socială şi de  mediu a Municipiului Hunedoara pe 

anul 2012. 
  

34. Diverse.   
  
 

 
 
 
 
 
 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 
 

 
 

 
 
 


